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                       Kołobrzeg, dnia 29 maja 2020 r. 

BRM.0002.23.2020.K 

Protokół Nr 23/2020 

 

z XXIII sesji Rady Miasta Kołobrzeg zwołanej przez Przewodniczącego Rady 

Miasta w dniu 29 maja 2020 r. o godz.9:00.  

Sesja Rady Miasta Kołobrzeg odbyła się w trybie zdalnym z wykorzystaniem środków 

porozumiewania się na odległość. 

Sesja została zwołana przez Przewodniczącego Rady Miasta Pana radnego Piotra 

Lewandowskiego na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990  r. o samorządzie 

gminnym (Dz.U. z 2020 r. poz. 713), § 17 ust.1 Statutu Miasta Kołobrzeg (Uchwała  

Nr XXXVII/497/13 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 9 września 2013 r.; Dz. Urz. Woj. 

Zachodniopomorskiego z 2013 r. poz. 3244 z późn. zm.) oraz art. 15zzx ust. 1 i 2 ustawy  

z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 

przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych 

nimi sytuacji kryzysowych (Dz.U. z 2020 r. poz. 374 z późn.zm.). Mieszkańcy w ogłoszeniu 

podpisanym przez Przewodniczącego Rady zostali poinformowani o zwołaniu sesji w trybie 

zdalnym, jak również o tym, że obrady będą transmitowane na stronie internetowej Miasta 

Kołobrzeg. W Biurze Rady Miasta w pokoju nr 43 w Ratuszu, ul. Armii Krajowej 12 

(lewe skrzydło budynku, I piętro) było przygotowane stanowisko komputerowe  

z możliwością zdalnego uczestnictwa w sesji. 

Porządek obrad ustalony przez Przewodniczącego Rady 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady oraz informacje  

o przeprowadzonych przetargach. 

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmian w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 2020 r., 

2) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 

2020 – 2027, 

3) emisji obligacji komunalnych, 

3a) emisji obligacji komunalnych, 

3b) zmieniająca uchwałę w sprawie wprowadzenia na terenie Gminy Miasto                                                                                      

Kołobrzeg programu pn.: ”Kołobrzeski program pomocowy dla 

przedsiębiorców,  których płynność finansowa uległa pogorszeniu w związku  

z ponoszeniem negatywnych konsekwencji ekonomicznych z powodu  

COVID-19”, 

4) zmieniająca uchwałę Nr XXXIV/486/17 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 14 lipca 

2017 r. w sprawie szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg  

w spłacie należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny 

przypadających Gminie Miasto Kołobrzeg lub jej jednostkom organizacyjnym 

oraz warunków dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których 

ulga stanowić będzie pomoc publiczną, 
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5) zmieniająca uchwałę w sprawie likwidacji jednostki budżetowej Zespół Obsługi 

Przedszkoli Miejskich w Kołobrzegu i utworzenia jednostki budżetowej 

Centrum Usług Wspólnych w Kołobrzegu, 

5a) przyjęcia Lokalnego Programu Wspierania Edukacji Uzdolnionych Dzieci  

i Młodzieży, 

5b) określenia zasad przyznawania stypendiów naukowych dla uczniów, 

6) rozwiązania umowy użytkowania wieczystego, 

7) sprzedaży działki numer 209/5 obręb 17 położonej przy ul. Witkowice  

w Kołobrzegu oraz działki numer 2/3 obręb 17 położonej przy ul. Europejskiej 

w Kołobrzegu, 

8) sprzedaży działki numer 209/6 obręb 17 położonej przy ul. Witkowice  

w Kołobrzegu, 

9) sprzedaży działki nr 376/5 obręb 17 położonej przy ul. E. Szelburg – 

Zarembiny w Kołobrzegu, 

10) sprzedaży działki numer 122/13 obręb 18 położonej przy ul. Mazowieckiej  

w Kołobrzegu, 

11) zawierania umów najmu i umów dzierżawy nieruchomości należących do 

Gminy Miasto Kołobrzeg, których termin wygaśnięcia przypada w roku 2020, 

12) oddania w dzierżawę, na okres 1 roku, działki numer 9/14 i działki numer 45  

w obrębie 6 położonych przy ul. Wschodniej w Kołobrzegu, 

13) wydzierżawienia na rzecz dotychczasowego dzierżawcy, na czas 

nieoznaczony części działki nr 345/2 obręb 12 o powierzchni 10 m2, położonej 

w Kołobrzegu przy ulicy Jagiellońskiej, 

14) oddania w dzierżawę, na czas nieoznaczony, części działki numer 173/37  

o powierzchni 7,08 m2 położonej w obrębie 12 przy ul. Łopuskiego  

w Kołobrzegu, 

15) nieodpłatnego zbycia prawa własności nieruchomości. 

4. Sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg: 

1) sprawozdanie z kontroli kompleksowej działalności Regionalnego Centrum 

Kultury im. Zbigniewa Herberta za 2018 rok oraz podjęcie uchwały w sprawie 

przyjęcia wniosków Komisji Rewizyjnej z kontroli kompleksowej działalności 

Regionalnego Centrum Kultury im. Zbigniewa Herberta za 2018 rok, 

2) sprawozdanie z kontroli problemowej przetargów na odbiór odpadów 

komunalnych z nieruchomości zamieszkałych i mieszanych w latach  

2014 – 2019 oraz podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia wniosków Komisji 

Rewizyjnej z kontroli problemowej przetargów na odbiór odpadów 

komunalnych z nieruchomości zamieszkałych i mieszanych w latach  

2014 – 2019, 

3) sprawozdanie z kontroli kompleksowej procedury rekrutacji pracowników  

w Urzędzie Miasta Kołobrzeg w 2019 roku oraz podjęcie uchwały w sprawie 

przyjęcia wniosków Komisji Rewizyjnej z kontroli kompleksowej procedury 

rekrutacji pracowników w Urzędzie Miasta Kołobrzeg w 2019 roku, 

4) sprawozdanie z kontroli kompleksowej działalności Miejskiego Konserwatora 

Zabytków w zakresie dbałości o stan i zachowanie kołobrzeskich zabytków 

oraz podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia wniosków Komisji Rewizyjnej  

z kontroli kompleksowej działalności Miejskiego Konserwatora Zabytków  

w zakresie dbałości o stan i zachowanie kołobrzeskich zabytków. 

5. Sprawozdania Prezydenta Miasta: 
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1) „Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Kołobrzegu za rok 2019” , 

2) „Ocena zasobów pomocy społecznej na rok 2019 dla Gminy Miasto 

Kołobrzeg” 

3) z działalności między sesjami. 

6. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 

7. Wolne wnioski i informacje. 

8. Zamknięcie sesji. 

Zgodnie z § 33 ust.3 Statutu Miasta obrady Rady Miasta były transmitowane i utrwalone za 

pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagranie sesji na nośniku elektronicznym 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

Protokół Nr 22/2020 z XXII sesji Rady Miasta, która odbyła się w dniu 6 maja 2020 r. był 

wyłożony do publicznego wglądu w Biurze Rady. Nikt z radnych nie wniósł uwag ani 

zastrzeżeń do protokołu. 

 

Punkt 1 - otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
 
Na podstawie § 23 ust. 2 Statutu Miasta Przewodniczący Rady Pan radny Piotr 
Lewandowski otworzył XXIII sesję Rady Miasta Kołobrzeg zwołaną z jego inicjatywy. Sesja 
zgodnie z obowiązującymi przepisami odbyła się w trybie zdalnego obradowania  
z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość. 
 
Przewodniczący powitał: 

 Radnych uczestniczących zdalnie w obradach sesji 

 Panią Annę Mieczkowską – Prezydent Miasta 

 Panią Ewę Pełechatą – Zastępcę Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

 Panią Ilonę Grędas – Wójtowicz – Zastępcę Prezydenta Miasta ds. społecznych  

 Panią Jolantę Włodarek - Skarbnika Miasta  

 Panią Ewę Pawłowską – Sekretarz Miasta 

 Witam wszystkich uczestniczących w sesji i oglądających transmisję z obrad sesji. 
 

Przewodniczący stwierdził, że w zdalnych obradach sesji o godz. 9:00 uczestniczy 21 
radnych.  Jest to wymagane quorum, by obrady były ważne.  
 
Radni uczestniczący zdalnie w obradach sesji: 
 
1. BARWINEK Kamil 

2. BEJNAROWICZ Maciej 

3. BIEŃKOWSKI Bartosz 

4. BŁASZCZYK Bogdan 

5. BRĄCZYK Renata 

6. DĄBKOWSKI Artur 

7. GROTTO Małgorzata 

8. HOK Adam 
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9. KALINOWSKI Jacek 

10.KIEŁKOWSKI Przemysław 

11. LEWANDOWSKI Piotr 

12. PARUS Wiesław 

13. PLEWKO Krzysztof 

14. RZEPKA Piotr 

15. SZARŁATA – WOŹNIAK Karolina 

16. TRAFAS Agnieszka 

17. WILK Danuta 

18. WOŹNIAK Jacek 

19. ZAWADZKI Dariusz 

20. ZIELIŃSKA Izabela 

21. ZIĘBA Łukasz 

Radni wraz z zaproszeniem na sesję otrzymali porządek obrad oraz projekty uchwał i inne 
materiały będące przedmiotem obrad XXIII sesji. 
 

Przewodniczący Rady na wniosek Prezydent Miasta Kołobrzeg z dnia 21 i 22 maja 2020 r. 

oraz zgodnie z art. 20 ust. 5 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym do 

porządku obrad XXIII wprowadził nw. projekty uchwał: 

1) w sprawie emisji obligacji komunalnych – punkt 3 podpunkt 3a porządku obrad, 
2) zmieniająca uchwałę w sprawie wprowadzenia na terenie Gminy Miasto Kołobrzeg 

programu pn.: „Kołobrzeski program pomocowy dla przedsiębiorców, których 
płynność finansowa uległa pogorszeniu w związku z ponoszeniem negatywnych 
konsekwencji ekonomicznych z powodu COVID – 19” – punkt 3 podpunkt 3b 
porządku obrad, 

3) w sprawie przyjęcia Lokalnego Programu Wspierania Edukacji Uzdolnionych Dzieci  
i Młodzieży – punkt 3 podpunkt 5a porządku obrad, 

4) w sprawie określenia zasad przyznawania stypendiów naukowych dla uczniów - 
punkt 3 podpunkt 5b porządku obrad, 

5) w sprawie nieodpłatnego zbycia prawa własności nieruchomości - punkt 3 podpunkt 
15 porządku obrad. 

 
W dyskusji n ad porządkiem obrad udział wzięli: 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta, która zgłosiła dwa wnioski formalne  
o zmianę porządku obrad. 
Pierwszy wniosek dotyczył wycofania z porządku obrad projektu uchwały w sprawie 
emisji obligacji komunalnych, ujętego w punkcie 3 podpunkt 3. 
Drugi wniosek dotyczył wycofania z porządku obrad projektu uchwały w sprawie 
sprzedaży działki numer 122/13 obręb 18 położonej przy ul. Mazowieckiej  
w Kołobrzegu, ujętego w punkcie 3 podpunkt 10. 
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 Pan radny Bogdan Błaszczyk w imieniu Komisji Prawa zgłosił wniosek formalny  
o zmianę porządku obrad – wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały  
w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych odnośnie zniesienia jednostek 
pomocniczych Gminy Miasto Kołobrzeg. 
 

 Pan radny Jacek Kalinowski w imieniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji zgłosił 
wniosek formalny o zmianę porządku obrad XXIII sesji w dniu 29 maja 2020 r., 
polegający na wprowadzeniu do porządku obrad następujących projektów uchwał: 

1) w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Dyrektora Regionalnego Centrum 
Kultury w Kołobrzegu im. Zbigniewa Herberta, 

2) w sprawie rozpatrzenia petycji Koalicji Polska Wolna od 5G, 
3) w sprawie rozpatrzenia petycji, 
4) w sprawie rozpatrzenia wniosku mieszkanki. 

 
Z uwagi na brak chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął 
dyskusję nad porządkiem obrad. 
 
Przewodniczący zarządził głosowania nad zgłoszonymi wnioskami formalnymi o zmianę 
porządku obrad. 

 
Głosowanie wniosku formalnego o zmianę porządku obrad zgłoszonego przez Panią 
Prezydent Miasta - wycofanie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie emisji obligacji 
komunalnych, ujętego w punkcie 3 podpunkt 3. 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 
Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, 
Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - 
Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela 
Zielińska, Łukasz Zięba 
 
BRAK GŁOSU (1) 
Adam Hok 
 
Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
Przewodniczący stwierdził, że Rada zgodnie z art. 20 ust.1a ustawy o samorządzie 
gminnym dokonała zmiany porządku obrad i tym samym wycofała z porządku obrad 
projekt uchwały w sprawie emisji obligacji komunalnych, ujęty w punkcie 3  
podpunkt 3. 
Przewodniczący poinformował, że Rada na sesji będzie procedować projekt uchwały ujęty  

w punkcie 3 podpunkt 3a w sprawie emisji obligacji komunalnych. 

Głosowanie wniosku formalnego o zmianę porządku obrad zgłoszonego przez Panią 

Prezydent Miasta o treści: wycofanie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

sprzedaży działki numer 122/13 obręb 18 położonej przy ul. Mazowieckiej w Kołobrzegu, 

ujętego w punkcie 3 podpunkt 10. 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, 

Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka 

Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Krzysztof Plewko 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Adam Hok 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada zgodnie z art. 20 ust.1a ustawy o samorządzie 

gminnym dokonała zmiany porządku obrad i tym samym wycofała z porządku obrad 

projekt uchwały w sprawie sprzedaży działki numer 122/13 obręb 18 położonej przy  

ul. Mazowieckiej w Kołobrzegu, ujęty w punkcie 3 podpunkt 10. 

 

Głosowanie wniosku formalnego o zmianę porządku obrad zgłoszonego przez Pana 

radnego Bogdana Błaszczyka w imieniu Komisji Prawa – wprowadzenie do porządku obrad 

projektu uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych odnośnie zniesienia 

jednostek pomocniczych Gminy Miasto Kołobrzeg. 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 

Małgorzata Grotto, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław 

Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, 

Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Bartosz Bieńkowski 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Adam Hok 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada zgodnie z art. 20 ust.1a ustawy o samorządzie 

gminnym dokonała zmiany porządku obrad i tym samym wprowadziła do porządku 

obrad projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych odnośnie 

zniesienia jednostek pomocniczych Gminy Miasto Kołobrzeg. Ten projekt uchwały 

Przewodniczący zaproponował ująć w punkcie 3 jako podpunkt 16. 
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Głosowanie wniosku formalnego o zmianę porządku obrad zgłoszonego przez Pana 

radnego Jacka Kalinowskiego w imieniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – wprowadzenie 

do porządku obrad projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Dyrektora 

Regionalnego Centrum Kultury w Kołobrzegu im. Zbigniewa Herberta.  

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

 Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, 

Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - 

Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela 

Zielińska, Łukasz Zięba 

BRAK GŁOSU (1) 

Adam Hok 

Wyniki glosowania stanowią załącznik do protokołu 

Przewodniczący stwierdził, że Rada zgodnie z art. 20 ust.1a ustawy o samorządzie 

gminnym dokonała zmiany porządku obrad i tym samym wprowadziła do porządku 

obrad projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Dyrektora 

Regionalnego Centrum Kultury w Kołobrzegu im. Zbigniewa Herberta.  

Przewodniczący zaproponował ten projekt uchwały proponuję ująć w punkcie 3 jako 

podpunkt 17. 

 

Głosowanie wniosku formalnego o zmianę porządku obrad zgłoszonego przez Pana 

radnego Jacka Kalinowskiego w imieniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – wprowadzenie 

do porządku obrad projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji Koalicji Polska Wolna od 

5G. 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Kamil Barwinek, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 

Małgorzata Grotto, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław 

Parus, Krzysztof Plewko, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek 

Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (1) 

Piotr Rzepka 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Maciej Bejnarowicz 
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BRAK GŁOSU (1) 

Adam Hok 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada zgodnie z art. 20 ust.1a ustawy o samorządzie 

gminnym dokonała zmiany porządku obrad i tym samym wprowadziła do porządku 

obrad projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji Koalicji Polska Wolna od 5G. 

Przewodniczący zaproponował ten projekt uchwały ująć w punkcie 3 jako podpunkt 18. 

Głosowanie wniosku formalnego o zmianę porządku obrad zgłoszonego przez Pana 
radnego Jacka Kalinowskiego w imieniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – wprowadzenie 
do porządku obrad projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. Dotyczy zmiany zapisów 
§ 10 Uchwały Nr XIX/285/20 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 26 lutego 2020 r. w sprawie 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg – 
Uzdrowisko Wschód dla terenu położonego pomiędzy ulicami H. Kołłątaja i A. Fredry wraz  
z ul. H. Kołłątaja w zakresie zmiany ilości miejsc parkingowych przypadających na jedną 
jednostkę mieszkalną lub apartamentową z 1,3 na 1,0. 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 
Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, 
Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - 
Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela 
Zielińska, Łukasz Zięba 
 
BRAK GŁOSU (1) 
Adam Hok 
 
Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu.  
Przewodniczący stwierdził, że Rada zgodnie z art. 20 ust.1a ustawy o samorządzie 
gminnym dokonała zmiany porządku obrad i tym samym wprowadziła do porządku 
obrad projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji.  
Przewodniczący zaproponował ten projekt uchwały ująć w punkcie 3 jako podpunkt 19. 
 
Głosowanie wniosku formalnego o zmianę porządku obrad zgłoszonego przez Pana 

radnego Jacka Kalinowskiego w imieniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – wprowadzenie 

do porządku obrad projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku mieszkanki. Wniosek 

dotyczy uhonorowania Jana Pawła II w herbie miasta Kołobrzeg. 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 
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Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, 

Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - 

Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela 

Zielińska, Łukasz Zięba 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Adam Hok 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada zgodnie z art. 20 ust.1a ustawy o samorządzie 

gminnym dokonała zmiany porządku obrad i tym samym wprowadziła do porządku 

obrad projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku mieszkanki.  

Przewodniczący zaproponował ten projekt uchwały ująć w punkcie 3 jako podpunkt 20. 

 

Porządek obrad XXIII sesji po zmianach przyjętych przez Radę Miasta 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady oraz informacje  

o przeprowadzonych przetargach. 

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmian w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 2020 r., 

2) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 

2020 – 2027, 

3) emisji obligacji komunalnych, Projekt uchwały Rada wycofała z porządku 

obrad bezwzględną większością ustawowego składu Rady. 

3a) emisji obligacji komunalnych, 

3b) zmieniająca uchwałę w sprawie wprowadzenia na terenie Gminy Miasto                                                                                      

Kołobrzeg programu pn.: ”Kołobrzeski program pomocowy dla 

przedsiębiorców,  których płynność finansowa uległa pogorszeniu w związku  

z ponoszeniem negatywnych konsekwencji ekonomicznych z powodu  

COVID-19”, 

4) zmieniająca uchwałę Nr XXXIV/486/17 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 14 lipca 

2017 r. w sprawie szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg  

w spłacie należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny 

przypadających Gminie Miasto Kołobrzeg lub jej jednostkom organizacyjnym 

oraz warunków dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których 

ulga stanowić będzie pomoc publiczną, 

5) zmieniająca uchwałę w sprawie likwidacji jednostki budżetowej Zespół Obsługi 

Przedszkoli Miejskich w Kołobrzegu i utworzenia jednostki budżetowej 

Centrum Usług Wspólnych w Kołobrzegu, 

5a) przyjęcia Lokalnego Programu Wspierania Edukacji Uzdolnionych Dzieci  

i Młodzieży, 

5b) określenia zasad przyznawania stypendiów naukowych dla uczniów, 

6) rozwiązania umowy użytkowania wieczystego, 

7) sprzedaży działki numer 209/5 obręb 17 położonej przy ul. Witkowice  

w Kołobrzegu oraz działki numer 2/3 obręb 17 położonej przy ul. Europejskiej 

w Kołobrzegu, 
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8) sprzedaży działki numer 209/6 obręb 17 położonej przy ul. Witkowice  

w Kołobrzegu, 

9) sprzedaży działki nr 376/5 obręb 17 położonej przy ul. E. Szelburg – 

Zarembiny w Kołobrzegu, 

10) sprzedaży działki numer 122/13 obręb 18 położonej przy ul. Mazowieckiej  

w Kołobrzegu, Projekt uchwały Rada wycofała z porządku obrad bezwzględną 

większością ustawowego składu Rady. 

11) zawierania umów najmu i umów dzierżawy nieruchomości należących do 

Gminy Miasto Kołobrzeg, których termin wygaśnięcia przypada w roku 2020, 

12) oddania w dzierżawę, na okres 1 roku, działki numer 9/14 i działki numer 45  

w obrębie 6 położonych przy ul. Wschodniej w Kołobrzegu, 

13) wydzierżawienia na rzecz dotychczasowego dzierżawcy, na czas 

nieoznaczony części działki nr 345/2 obręb 12 o powierzchni 10 m2, położonej 

w Kołobrzegu przy ulicy Jagiellońskiej, 

14) oddania w dzierżawę, na czas nieoznaczony, części działki numer 173/37  

o powierzchni 7,08 m2 położonej w obrębie 12 przy ul. Łopuskiego  

w Kołobrzegu, 

15) nieodpłatnego zbycia prawa własności nieruchomości, 

16) przeprowadzenia konsultacji społecznych odnośnie zniesienia jednostek 

pomocniczych Gminy Miasto Kołobrzeg. Rada wprowadziła projekt uchwały 

do porządku obrad bezwzględną większością głosów ustawowego składu 

Rady. 

17) rozpatrzenia skargi na działania Dyrektora Regionalnego Centrum Kultury  

w Kołobrzegu im. Zbigniewa Herberta. Rada wprowadziła projekt uchwały do 

porządku obrad bezwzględną większością głosów ustawowego składu Rady. 

18) rozpatrzenia petycji Koalicji Polska Wolna od 5G. Rada wprowadziła projekt 

uchwały do porządku obrad bezwzględną większością głosów ustawowego 

składu Rady. 

19)  rozpatrzenia petycji. Rada wprowadziła projekt uchwały do porządku obrad 

bezwzględną większością głosów ustawowego składu Rady. 

20) rozpatrzenia wniosku mieszkanki. Rada wprowadziła projekt uchwały do 

porządku obrad bezwzględną większością głosów ustawowego składu Rady. 

4. Sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg: 

5) sprawozdanie z kontroli kompleksowej działalności Regionalnego Centrum 

Kultury im. Zbigniewa Herberta za 2018 rok oraz podjęcie uchwały w sprawie 

przyjęcia wniosków Komisji Rewizyjnej z kontroli kompleksowej działalności 

Regionalnego Centrum Kultury im. Zbigniewa Herberta za 2018 rok, 

6) sprawozdanie z kontroli problemowej przetargów na odbiór odpadów 

komunalnych z nieruchomości zamieszkałych i mieszanych w latach  

2014 – 2019 oraz podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia wniosków Komisji 

Rewizyjnej z kontroli problemowej przetargów na odbiór odpadów 

komunalnych z nieruchomości zamieszkałych i mieszanych w latach  

2014 – 2019, 

7) sprawozdanie z kontroli kompleksowej procedury rekrutacji pracowników  

w Urzędzie Miasta Kołobrzeg w 2019 roku oraz podjęcie uchwały w sprawie 

przyjęcia wniosków Komisji Rewizyjnej z kontroli kompleksowej procedury 

rekrutacji pracowników w Urzędzie Miasta Kołobrzeg w 2019 roku, 
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8) sprawozdanie z kontroli kompleksowej działalności Miejskiego Konserwatora 

Zabytków w zakresie dbałości o stan i zachowanie kołobrzeskich zabytków 

oraz podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia wniosków Komisji Rewizyjnej  

z kontroli kompleksowej działalności Miejskiego Konserwatora Zabytków  

w zakresie dbałości o stan i zachowanie kołobrzeskich zabytków. 

5. Sprawozdania Prezydenta Miasta: 

4) „Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Kołobrzegu za rok 2019” , 

5) „Ocena zasobów pomocy społecznej na rok 2019 dla Gminy Miasto 

Kołobrzeg” 

6) z działalności między sesjami. 

6. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 

7. Wolne wnioski i informacje. 

8. Zamknięcie sesji. 

Punkt 2 – sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady oraz informacje 

o przeprowadzonych przetargach 

Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła w formie ustnej i pisemnej 

sprawozdania z przeprowadzonych przetargów. Sprawozdanie stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Z uwagi na brak chętnych do dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję i przeszedł do 

punktu 3 podpunkt 1 porządku obrad. 

Punkt 3 podpunkt 1 – podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy 

Miasto Kołobrzeg na 2020 r. 

 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani 

Jolanta Włodarek – Skarbnik Miasta. 

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas – Przewodnicząca Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. Opinie przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – Przewodniczący 
Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje 
do Rady o jego przyjęcie bez poprawek. 

3. Komisja Oświaty i Kultury. Opinię przedstawił Pan radny Wiesław Parus - 
Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały i wnioskuje do Rady o jego przyjęcie bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub pozytywnie opiniuje 
projekt uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub wstrzyma się od 
głosu. 
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3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas – Członek Klubu, która poinformowała, że Klub pozytywnie opiniuje projekt 
uchwały. 

 
W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 
wzięli: 

 Pan radny Krzysztof Plewko 
 Pani Anna Mieczkowska- Prezydent Miasta 
 Pan radny Maciej Bejnarowicz 
 Pan radny Bartosz Bieńkowski 
 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta 
 Pan radny Bogdan Błaszczyk – Wiceprzewodniczący Rady w trybie głosu (Ad 

Vocem) 
 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu (Ad Vocem) 
 Pani Ilona Grędas-Wójtowicz- Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych 
 Pan radny Krzysztof Plewko 
 Pan radny Bartosz Bieńkowski 
 Pani Ilona Grędas-Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych w trybie 

głosu (Ad Vocem) 
 Pani Anna Mieczkowska- Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 
 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu (Ad Vocem) 
 Pan radny Wiesław Parus w trybie głosu (Ad Vocem) 
 Pan radny Maciej Bejnarowicz 
 Pan radny Bartosz Bieńkowski 

 
Z uwagi na brak chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął 
dyskusję. 
Dyskusja i wystąpienia Przewodniczących Komisji i Klubów Radnych zostały nagrane  

i utrwalone za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto dyskusja  

i wystąpienia zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 

protokołu.  

Po zamknięciu dyskusji, Przewodniczący zarządził glosowanie nad projekt uchwały  

w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 2020 r.: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 
Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Karolina Szarłata - Woźniak, 
Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 
Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Jacek Kalinowski, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, 
Jacek Woźniak 
 
BRAK GŁOSU (1) 
Renata Brączyk 
 
Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
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Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  
NR XXIII/324/20 w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 
2020 r. 
 
Punkt 3 podpunkt 2 – podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2020 – 2027 

 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani 

Jolanta Włodarek – Skarbnik Miasta. 

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas – Przewodnicząca Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. Opinie przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – Przewodniczący 
Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje 
do Rady o jego przyjęcie bez poprawek. 

3. Komisja Oświaty i Kultury. Opinię przedstawił Pan radny Wiesław Parus - 
Przewodniczący Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i wnioskuje do Rady o jego przyjęcie bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub z aprobatą odnosi 
się do przedłużenia horyzontu czasowego WPF do 2030 r. i będzie głosował za 
projektem uchwały.  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub wstrzyma się od 
głosu. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas – Członek Klubu, która poinformowała, że Klub pozytywnie opiniuje projekt 
uchwały. 

 
W związku z brakiem chętnych do dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął 

dyskusję i zarządził głosowanie nad projektem w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2020 – 2027: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Karolina Szarłata - Woźniak, 

Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 
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Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Jacek Kalinowski, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, 

Jacek Woźniak 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Renata Brączyk 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXIII/325/20 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto 

Kołobrzeg na lata 2020 – 2027. 

 

Punkt 3 podpunkt 3a – podjęcie uchwały w sprawie emisji obligacji komunalnych: 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani 

Jolanta Włodarek – Skarbnik Miasta. 

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka Trafas – 
Przewodnicząca Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 
Opinia Komisji stanowi załącznik do protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub popiera projekt 
uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który poinformował, że każdy z Członków 
Klubu będzie głosował indywidualnie. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok- 
Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub popiera projekt uchwały. 

 
W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 
wzięli: 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz 
 Pani Jolanta Włodarek – Skarbnik Miasta 
 Pan radny Jacek Woźniak 
 Pan radny Krzysztof Plewko 

 
Z uwagi na brak chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął 
dyskusję. 
Dyskusja i wystąpienia Przewodniczących Komisji i Klubów Radnych zostały nagrane  
i utrwalone za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto dyskusja  
i wystąpienia zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 
protokołu.  
Po zamknięciu dyskusji, Przewodniczący przed głosowaniem poinformował, że uchwały 
dotyczące zobowiązań finansowych zapadają bezwzględną większością głosów w obecności 
co najmniej połowy ustawowego składu rady art. 58 ust. 1 i 2 ustawy o samorządzie 
gminnym. 
 

Następnie Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie emisji 

obligacji komunalnych: 
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W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Karolina Szarłata - 

Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela 

Zielińska, Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (1) 

Piotr Rzepka 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada podjęła UCHWAŁĘ NR XXIII/326/20 w sprawie 

emisji obligacji komunalnych zgodnie z art. 58 ust. 2 ustawy o samorządzie gminnym. 

 

Punkt 3 podpunkt 3b – podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie 

wprowadzenia na terenie Gminy Miasto Kołobrzeg programu pn.: „Kołobrzeski 

program pomocowy dla przedsiębiorców, których płynność finansowa uległa 

pogorszeniu w związku z ponoszeniem negatywnych konsekwencji ekonomicznych  

z powodu COVID-19” 

 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani 

Jolanta Włodarek – Skarbnik Miasta. 

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka Trafas – 
Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i 
wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 
Opinia Komisji stanowi załącznik do protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub popiera projekt 
uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub popiera projekt 
uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba- 
Członek Klubu, który poinformował, że Klub popiera projekt uchwały. 

 
W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady udział wzięli: 

 Pan radny Krzysztof Plewko 
 Pani Agnieszka Kraczkowska – Bolko – Naczelnik Wydziału Dochodów 

Z uwagi na brak chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął 
dyskusję. 
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Dyskusja i wystąpienia Przewodniczących Komisji i Klubów Radnych zostały nagrane  
i utrwalone za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto dyskusja  
i wystąpienia zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 
protokołu.  
Po zamknięciu dyskusji, Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały 
zmieniająca uchwałę w sprawie wprowadzenia na terenie Gminy Miasto Kołobrzeg programu 
pn.: ”Kołobrzeski program pomocowy dla przedsiębiorców, których płynność finansowa 
uległa pogorszeniu w związku z ponoszeniem negatywnych konsekwencji ekonomicznych  
z powodu COVID-19”: 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 

Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XXIII/327/20 

zmieniająca uchwałę w sprawie wprowadzenia na terenie Gminy Miasto Kołobrzeg 

programu pn.: „Kołobrzeski program pomocowy dla przedsiębiorców, których 

płynność finansowa uległa pogorszeniu w związku z ponoszeniem negatywnych 

konsekwencji ekonomicznych z powodu COVID-19”. 

 

Punkt 3 podpunkt 4 - podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę Nr XXXIV/486/17 Rady 

Miasta Kołobrzeg z dnia 14 lipca 2017 r. w sprawie szczegółowych zasad, sposobu  

i trybu udzielania ulg w spłacie należności pieniężnych mających charakter 

cywilnoprawny przypadających Gminie Miasto Kołobrzeg lub jej jednostkom 

organizacyjnym oraz warunków dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, 

w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną 

 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani 

Jolanta Włodarek – Skarbnik Miasta. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka Trafas – 
Przewodnicząca Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 
Opinia Komisji stanowi załącznik do protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub popiera projekt 
uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub popiera projekt 
uchwały. 
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3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas - Członek Klubu, która poinformowała, że Klub pozytywnie opiniuje projekt 
uchwały. 

 
Z uwagi na brak chętnych do dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję i zarządził 

głosowanie nad projektem uchwały zmieniająca uchwałę Nr XXXIV/486/17 Rady Miasta 

Kołobrzeg z dnia 14 lipca 2017 r. w sprawie szczegółowych zasad, sposobu  

i trybu udzielania ulg w spłacie należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny 

przypadających Gminie Miasto Kołobrzeg lub jej jednostkom organizacyjnym oraz warunków 

dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc 

publiczną: 

W glosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 

Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XXIII/328/20 

Nr XXXIV/486/17 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 14 lipca 2017 r. w sprawie 

szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg w spłacie należności 

pieniężnych mających charakter cywilnoprawny przypadających Gminie Miasto 

Kołobrzeg lub jej jednostkom organizacyjnym oraz warunków dopuszczalności 

pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną. 

 

Punkt 3 podpunkt 5 – podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie likwidacji 

jednostki budżetowej Zespół Obsługi Przedszkoli Miejskich w Kołobrzegu i utworzenia 

jednostki budżetowej Centrum Usług Wspólnych w Kołobrzegu 

  

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ilona 

Grędas – Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych.   

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas – Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Oświaty i Kultury. Opinię przedstawił Pan radny Wiesław Parus – 
Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały i wnioskuje do Rady o jego przyjęcie bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 

Stanowiska Klubów Radnych 
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1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 
Parus – Członek Klubu, który poinformował, że Klub będzie głosował za przyjęciem 
projektu uchwały.  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub popiera projekt 
uchwały, ponieważ jest to dobry kierunek. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba - 
Członek Klubu, który poinformował, że Klub pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

 
W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 
wzięli: 

 Pan radny Jacek Woźniak 
 Pani radna Renata Brączyk 
 Pan radny Bartosz Bieńkowski 
 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 
 Pani Ilona Grędas-Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych 
 Pani radna Izabela Zielińska 
 Pan radny Wiesław Parus 
 Pan radny Bogdan Błaszczyk- Wiceprzewodniczący Rady 
 Pani Ilona Grędas-Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych 

 
Z uwagi na brak chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął 
dyskusję. 
Dyskusja i wystąpienia Przewodniczących Komisji i Klubów Radnych zostały nagrane  
i utrwalone za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto dyskusja  
i wystąpienia zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 
protokołu.  
Po zamknięciu dyskusji, Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały 
zmieniająca uchwałę w sprawie likwidacji jednostki budżetowej Zespół Obsługi Przedszkoli 
Miejskich w Kołobrzegu i utworzenia jednostki budżetowej Centrum Usług Wspólnych  
w Kołobrzegu: 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
 
Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 

Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XXIII/329/30 

zmieniająca uchwałę w sprawie likwidacji jednostki budżetowej Zespół Obsługi 

Przedszkoli Miejskich w Kołobrzegu i utworzenia jednostki budżetowej Centrum Usług 

Wspólnych w Kołobrzegu. 

 

Punkt 3 podpunkt 5a – podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Lokalnego Programu 

Wspierania Edukacji Uzdolnionych Dzieci i Młodzieży 
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W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ilona 

Grędas – Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych.   

 

Młodzieżowa Rada Miasta Kołobrzeg w swojej opinii z dnia 26 maja 2020 r. nie wniosła uwag 

do projektu uchwały. Opinia stanowi załącznik do protokołu. 

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas – Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Oświaty i Kultury. Opinię przedstawił Pan radny Wiesław Parus – 
Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały i wnioskuje do Rady o jego przyjęcie bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 
Parus – Członek Klubu, który poinformował, że Klub będzie głosował za przyjęciem 
projektu uchwały.  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Jacek 
Kalinowski – Członek Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag do projektu 
uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Kamil 
Barwinek-Członek Klubu, który poinformował, że Klub pozytywnie opiniuje projekt 
uchwały. 

 
Z uwagi na brak chętnych do dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął dyskusję  
i zarządził glosowanie nad projektem uchwały w sprawie przyjęcia Lokalnego Programu 
Wspierania Edukacji Uzdolnionych Dzieci i Młodzieży: 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 
Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Kamil Barwinek, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 

Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 

Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 

Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz 

Zięba 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Maciej Bejnarowicz 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XXIII/330/20  

w sprawie przyjęcia Lokalnego Programu Wspierania Edukacji Uzdolnionych Dzieci 

i Młodzieży. 

Punkt 3 podpunkt 5b - podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad przyznawania 

stypendiów naukowych dla uczniów 
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W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem i autopoprawką 

przedstawiła Pani Ilona Grędas – Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych. 

Autopoprawka Prezydent Miasta: W § 5 projektu uchwały usunięto zapis dotyczący jednego 

z kryterium przyznawania stypendium Prezydenta Miasta. § 5 projektu uchwały otrzymuje 

brzmienie:  

§ 5. 1. Stypendium I stopnia przyznaje się w wysokości do 1 000,00 zł uczniom spełniającym 

łącznie poniższe kryteria: 

1) w klasyfikacji rocznej, uzyskanie co najmniej wyniku 5,00 ze średniej z ocen; 

2) uzyskanie tytułu laureata wojewódzkich konkursów przedmiotowych, organizowanych 

przez Zachodniopomorskiego Kuratora Oświaty zgodnie z Rozporządzeniem Ministra 

Edukacji Narodowej i Sportu z dnia 29 stycznia 2002 r. w sprawie organizacji oraz 

sposobu przeprowadzania konkursów, turniejów i olimpiad naukowych. 

2. Stypendium II stopnia przyznaje się w wysokości do 700,00 zł uczniom spełniającym 
łącznie poniższe kryteria: 

1) w klasyfikacji rocznej, uzyskanie co najmniej wyniku 4,50 ze średniej z ocen; 

2) uzyskanie tytułu finalisty wojewódzkich konkursów przedmiotowych, organizowanych 

przez Zachodniopomorskiego Kuratora Oświaty zgodnie z Rozporządzeniem Ministra 

Edukacji Narodowej i Sportu z dnia 29 stycznia 2002 r. w sprawie organizacji oraz 

sposobu przeprowadzania konkursów, turniejów i olimpiad naukowych. 

lub: 
3) w klasyfikacji rocznej, uzyskanie co najmniej wyniku 4,50 ze średniej z ocen; 
4) uzyskanie tytułu laureata lub zdobywcy I-III miejsca w wieloetapowych (min. 3 etapy nie 
wliczając w to etapu szkolnego) konkursach tematycznych, kończących się na etapie co 
najmniej wojewódzkim, w przypadku, gdy uczeń reprezentuje szkołę i jest 
przygotowywany przez nauczyciela danej szkoły.” 

 
Młodzieżowa Rada Miasta Kołobrzeg w swojej opinii z dnia 26 maja 2020 r. nie wniosła uwag 

do projektu uchwały. Opinia stanowi załącznik do protokołu. 

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Oświaty i Kultury. Opinię przedstawił Pan radny Wiesław Parus – 
Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały i wnioskuje do Rady o jego przyjęcie bez poprawek. 

2. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas – Przewodnicząca Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

 
Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 
Parus – Członek Klubu, który poinformował, że Klub będzie głosował za przyjęciem 
projektu uchwały wraz z autopoprawką. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Jacek 
Kalinowski – Członek Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag do projektu 
uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Kamil 
Barwinek-Członek Klubu, który poinformował, że Klub pozytywnie opiniuje projekt 
uchwały. 
 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 
wzięli: 
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 Pani radna Izabela Zielińska 
 Pan radny Artur Dąbkowski – Wiceprzewodniczący Rady. 

 
Z uwagi na brak chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął 
dyskusję. Dyskusja i wystąpienia Przewodniczących Komisji i Klubów Radnych zostały 
nagrane i utrwalone za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto dyskusja  
i wystąpienia zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 
protokołu.  
Po zamknięciu dyskusji, Przewodniczący w pierwszej kolejności zarządził głosowanie nad 
przyjęciem autopoprawki Prezydent Miasta o treści: 
„W § 5 projektu uchwały usunięto zapis dotyczący jednego z kryteriów przyznawania 

stypendium Prezydenta Miasta. 

§ 5 projektu uchwały otrzymuje brzmienie: 

„§ 5.1. Stypendium I stopnia przyznaje się w wysokości do 1 000,00 uczniom spełniającym 

łącznie poniższe kryteria: 

1) w klasyfikacji rocznej, uzyskanie co najmniej wyniku 5,00 ze średniej ocen; 
2) uzyskanie tytułu laureata wojewódzkich konkursów przedmiotowych, organizowanych 

przez Zachodniopomorskiego Kuratora Oświaty zgodnie z Rozporządzeniem Ministra 
Edukacji Narodowej i Sportu z dnia 29 stycznia 2002 r. w sprawie organizacji oraz 
sposobu przeprowadzania konkursów, turniejów i olimpiad naukowych. 
 

2. Stypendium II stopnia przyznaje się w wysokości do 700,00 zł uczniom spełniającym 
łącznie poniższe kryteria: 

1) w klasyfikacji rocznej, uzyskanie co najmniej wyniku 4,50 ze średniej z ocen; 
2) uzyskanie tytułu finalisty wojewódzkich konkursów przedmiotowych, organizowanych 

przez Zachodniopomorskiego Kuratora Oświaty zgodnie z Rozporządzeniem Ministra 
Edukacji Narodowej i Sportu z dnia 29 stycznia 2002 r. w sprawie organizacji oraz 
sposobu przeprowadzania konkursów, turniejów i olimpiad naukowych. 

lub: 
3)  w klasyfikacji rocznej, uzyskanie co najmniej wyniku 4,50 ze średniej z ocen; 
4) uzyskanie tytułu laureata lub zdobywcy I-III miejsca w wieloetapowych (min. 3 etapy 
     nie wliczając w to etapu szkolnego) konkursach tematycznych, kończących się na 
     etapie co najmniej wojewódzkim, w przypadku, gdy uczeń reprezentuje szkołę i jest 
     przygotowywany przez nauczyciela danej szkoły.” 
 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Kamil Barwinek, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 
Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 
Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 
Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz 
Zięba 
 
BRAK GŁOSU (1) 
Maciej Bejnarowicz 
 
 
 
Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
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Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie przyjęła autopoprawkę Prezydent 
Miasta. 
  
Następnie Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie 
określenia zasad przyznawania stypendiów naukowych dla uczniów wraz z przyjętą 
autopoprawką: 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 
Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Kamil Barwinek, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 

Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 

Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 

Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz 

Zięba 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Maciej Bejnarowicz 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XXIII/331/20  

w sprawie określenia zasad przyznawania stypendiów naukowych dla uczniów. 

 

Punkt 3 podpunkt 6 – podjęcie uchwały w sprawie rozwiązania umowy użytkowania 

wieczystego 

 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. 

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka Trafas 
– Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – Przewodniczący 
Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do 
Rady o jego przyjęcie bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Przemysław 
Kiełkowski – Członek Klubu, który poinformował, że Klub popiera projekt uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Jacek 
Kalinowski – Członek Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag do projektu 
uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba -
Członek Klubu, który poinformował, że Klub popiera projekt uchwały. 
 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 
wzięli: 
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 Pani radna Izabela Zielińska 
 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 
 Pani Patrycja Nowak – Zaręba – radca prawny 
 Pan radny Jacek Woźniak 

 
Z uwagi na brak chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął 
dyskusję. Dyskusja i wystąpienia Przewodniczących Komisji i Klubów Radnych zostały 
nagrane i utrwalone za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto dyskusja  
i wystąpienia zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 
protokołu.  
Po zamknięciu dyskusji, Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie rozwiązania umowy użytkowania wieczystego: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Kamil Barwinek, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 

Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 

Lewandowski, Wiesław Parus, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, 

Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

BRAK GŁOSU (2) 

Maciej Bejnarowicz, Krzysztof Plewko 

 

Wyniki stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ Nr XXIII/332/20 

w sprawie rozwiązania umowy użytkowania wieczystego. 

 

Punkt 3 podpunkt 7 – podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży działki numer 209/5 

obręb 17 położonej przy ul. Witkowice w Kołobrzegu oraz działki numer 2/3 obręb 17 

położonej przy ul. Europejskiej w Kołobrzegu 

 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. 

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas-Przewodnicząca Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – Przewodniczący 
Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do 
Rady o jego przyjęcie bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

 

 

Stanowiska Klubów Radnych 
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1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag do 
projektu uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Jacek 
Kalinowski – Członek Klubu, który poinformował, że Członkowie Klubu będą 
głosować według własnego uznania.  

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas -Członek Klubu, który poinformował, że Klub będzie głosował za projektem 
uchwały. 
 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział: 

 Pan radny Jacek Woźniak 
 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 
 Pan radny Krzysztof Plewko 
 Pani Ewa Pełechata - Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 
 Pan radny Krzysztof Plewko 
 Pani Ewa Pełechata - Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

 

Z uwagi na brak chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął 
dyskusję. Dyskusja i wystąpienia Przewodniczących Komisji i Klubów Radnych zostały 
nagrane i utrwalone za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto dyskusja  
i wystąpienia zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 
protokołu.  
Po zamknięciu dyskusji, Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie sprzedaży działki numer 209/5 obręb 17 położonej przy ul. Witkowice  

w Kołobrzegu oraz działki numer 2/3 obręb 17 położonej przy ul. Europejskiej w Kołobrzegu: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Kamil Barwinek, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 

Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 

Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, Izabela 

Zielińska, Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (1) 

Jacek Woźniak 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata – Woźniak 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Maciej Bejnarowicz 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ   

NR XXIII/333/20 w sprawie sprzedaży działki numer 209/5 obręb 17 położonej przy  

ul. Witkowice w Kołobrzegu oraz działki numer 2/3 obręb 17 położonej przy  

ul. Europejskiej w Kołobrzegu. 
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Punkt 3 podpunkt 8 – podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży działki numer 209/6 

obręb 17 położonej przy ul. Witkowice w Kołobrzegu 

 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. 

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas-Przewodnicząca Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – Przewodniczący 
Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do 
Rady o jego przyjęcie bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag do 
projektu uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Jacek 
Kalinowski – Członek Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag do projektu 
uchwały.  

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas -Członek Klubu, która poinformowała, że Klub będzie głosował za projektem 
uchwały. 
 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział: 
 Pani Ewa Pełechata- Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 
 Pani radna Agnieszka Trafas 

 
Z uwagi na brak chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął 
dyskusję. Dyskusja i wystąpienia Przewodniczących Komisji i Klubów Radnych zostały 
nagrane i utrwalone za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto dyskusja  
i wystąpienia zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 
protokołu.  
Po zamknięciu dyskusji, Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały  
 w sprawie sprzedaży działki numer 209/6 obręb 17 położonej przy ul. Witkowice  
w Kołobrzegu: 
W glosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Kamil Barwinek, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 

Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 

Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Dariusz 

Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (2) 

Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Piotr Rzepka 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Maciej Bejnarowicz 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXIII/334/20 w sprawie sprzedaży działki numer 209/6 obręb 17 położonej przy ul. 

Witkowice  w Kołobrzegu. 

 

Punkt 3 podpunkt 9 – podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży działki nr 376/5 obręb 17 

położonej przy ul. E. Szelburg – Zarembiny w Kołobrzegu 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. 

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas-Przewodnicząca Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – Przewodniczący 
Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  
i wnioskuje do Rady o jego przyjęcie bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag do 
projektu uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Jacek 
Kalinowski – Członek Klubu, który poinformował, że Członkowie Klubu będą 
głosowali według własnego uznania. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas - Członek Klubu, która poinformowała, że Klub pozytywnie opiniuje projekt 
uchwały.  
 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział: 
 Pan radny Jacek Woźniak 
 Pani Ewa Pełechata- Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 
 Pan Damian Kunz – Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami 
 Pan radny Krzysztof Plewko 
 Pan radny Jacek Woźniak 
 Pan radny Łukasz Zięba 
 Pan Damian Kunz – Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami 
 Pani Ewa Pełechata- Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 
 Pan radny Krzysztof Plewko 
 Pan radny Jacek Woźniak, który zgłosił wniosek formalny o  zmianę porządku  obrad 

polegający na wycofaniu z porządku obrad projektu uchwały w sprawie sprzedaży 
działki nr 376/5 obręb 17 położonej przy ul. E. Szelburg – Zarembiny w Kołobrzegu. 
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Z uwagi na brak chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął 
dyskusję. Dyskusja i wystąpienia Przewodniczących Komisji i Klubów Radnych zostały 
nagrane i utrwalone za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto dyskusja  
i wystąpienia zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 
protokołu.  
Po zamknięciu dyskusji, Przewodniczący w pierwszej kolejności zarządził głosowanie nad 

wnioskiem formalnym w sprawie wycofania z porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

sprzedaży działki nr 376/5 obręb 17 położonej przy ul. E. Szelburg – Zarembiny  

w Kołobrzegu: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, 

Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela 

Zielińska, Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (5) 

Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław 

Parus 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Kamil Barwinek, Małgorzata Grotto, Adam Hok 

 

BRAK GŁOSU (2) 

Maciej Bejnarowicz, Danuta Wilk 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada dokonała zmiany porządku obrad bezwzględną 

większością głosów ustawowego Rady i wycofała z porządku obrad projekt uchwały  

w sprawie sprzedaży działki nr 376/5 obręb 17 położonej przy ul. E. Szelburg – 

Zarembiny w Kołobrzegu 

 

Projekt uchwały ujęty w punkcie 3 podpunkt 10 w sprawie sprzedaży działki numer 

122/13 obręb 18 położonej przy ul. Mazowieckiej w Kołobrzegu na wniosek Prezydent 

Miasta został wycofany z porządku obrad sesji. 

 

Punkt 3 podpunkt 11 – podjęcie uchwały w sprawie zawierania umów najmu i umów 

dzierżawy nieruchomości należących do Gminy Miasto Kołobrzeg, których termin 

wygaśnięcia przypada w roku 2020 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. 

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 
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1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka Trafas-
Przewodnicząca Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – Przewodniczący 
Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do 
Rady o jego przyjęcie bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Artur 
Dąbkowski – Wiceprzewodniczący Klubu, który poinformował, że projekt uchwały 
dotyczy 25 dzierżaw i tym projektem uchwały Rada wraz z Prezydentem Miasta 
wychodzi naprzeciw przedsiębiorcom.   

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Jacek 
Kalinowski – Członek Klubu, który poinformował, że Klub popiera projekt uchwały.  

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok- 
Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub popiera projekt uchwały. 
 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział: 
 Pan radny Dariusz Zawadzki 
 Pani radna Izabela Zielińska 
 Pan radny Jacek Woźniak 
 Pani Ewa Pełechata - Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

 

Z uwagi na brak chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął 
dyskusję. Dyskusja i wystąpienia Przewodniczących Komisji i Klubów Radnych zostały 
nagrane i utrwalone za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto dyskusja  
i wystąpienia zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 
protokołu.  
Po zamknięciu dyskusji, Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie zawierania umów najmu i umów dzierżawy nieruchomości należących do Gminy 

Miasto Kołobrzeg, których termin wygaśnięcia przypada w roku 2020: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Kamil Barwinek, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 

Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 

Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka 

Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Piotr Rzepka 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Maciej Bejnarowicz 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
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Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXIII/335/20 w sprawie zawierania umów najmu i umów dzierżawy nieruchomości 

należących do Gminy Miasto Kołobrzeg, których termin wygaśnięcia przypada w roku 

2020. 

 

Punkt 3 podpunkt 12 –podjęcie uchwały w sprawie oddania w dzierżawę, na okres 1 

roku, działki numer 9/14 i działki numer 45 w obrębie 6 położonych przy ul. Wschodniej 

w Kołobrzegu 

 

Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych w imieniu Prezydent 

Miasta zgłosiła wniosek formalny o zmianę porządku obrad – wycofanie z porządku obrad 

projektu uchwały ujętego w punkcie 3 podpunkt 12 w sprawie oddania w dzierżawę, na okres 

1 roku, działki numer 9/14 i działki numer 45 w obrębie 6 położonych przy ul. Wschodniej w 

Kołobrzegu, jako bezprzedmiotowy, ponieważ działka nr 9/14 i działka numer 45 przy ulicy 

Wschodniej została uwzględniona w Uchwale Nr XXIII/335/20, jako załącznik Nr 10. 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Kamil Barwinek, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 

Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 

Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 

Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz 

Zięba 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Maciej Bejnarowicz 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada bezwzględną większością ustawowego składu 

Rady dokonała zmiany porządku obrad i wycofała z porządku obrad projekt uchwały w 

sprawie oddania w dzierżawę, na okres 1 roku, działki numer 9/14 i działki numer 45 w 

obrębie 6 położonych przy ul. Wschodniej w Kołobrzegu. 

 

Punkt 3 podpunkt 13 – podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia na rzecz 

dotychczasowego dzierżawcy, na czas nieoznaczony części działki nr 345/2 obręb 12  

o powierzchni 10 m2, położonej w Kołobrzegu przy ulicy Jagiellońskiej 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. 

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas-Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 
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2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – Przewodniczący 
Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do 
Rady o jego przyjęcie bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Przemysław 
Kiełkowski – Członek Klubu, który poinformował, że Klub popiera projekt uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Jacek 
Kalinowski – Członek Klubu, który poinformował, że Klub popiera projekt uchwały. 
Pan radny zasugerował, żeby się zastanowić nad możliwością sprzedaży takich 
nieruchomości. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba - 
Członek Klubu, który poinformował, że Klub popiera projekt uchwały. 
 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady głos zabrał Pan radny Jacek Woźniak, 
który powiedział, że poprze projekt uchwały. Pan radny poinformował, że nie będzie popierał 
projektów uchwał, które będą mówiły o sprzedaży tego typu nieruchomości. Pan radny 
uważa, że wnioski na dzierżawy tego typu nieruchomości należy rozpatrywać indywidualnie. 
 
Z uwagi na brak chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął 
dyskusję i zarządził glosowanie nad projektem uchwały w sprawie wydzierżawienia na rzecz 
dotychczasowego dzierżawcy, na czas nieoznaczony części działki nr 345/2 obręb 12  
o powierzchni 10 m2, położonej w Kołobrzegu przy ulicy Jagiellońskiej: 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Kamil Barwinek, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 
Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 
Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 
Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz 
Zięba 
 
BRAK GŁOSU (1) 
Maciej Bejnarowicz 
 
Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
Przewodniczący stwierdził, Stwierdzam, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  
NR XXIII/336/20 w sprawie wydzierżawienia na rzecz dotychczasowego dzierżawcy, na 
czas nieoznaczony części działki nr 345/2 obręb 12 o powierzchni 10 m2, położonej  
w Kołobrzegu przy ulicy Jagiellońskiej. 
 

Punkt 3 podpunkt 14 – podjęcie uchwały w sprawie oddania w dzierżawę, na czas 

nieoznaczony, części działki numer 173/37 o powierzchni 7,08 m2 położonej w obrębie 

12 przy ul. Łopuskiego w Kołobrzegu 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. 

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 
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1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas-Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – Przewodniczący 
Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje 
do Rady o jego przyjęcie bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Przemysław 
Kiełkowski – Członek Klubu, który poinformował, że Klub popiera projekt uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Jacek 
Kalinowski – Członek Klubu, który poinformował, że Klub popiera projekt uchwały.  

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba- 
Członek Klubu, który poinformował, że Klub popiera projekt uchwały. 
 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział: 
 Pan radny Dariusz Zawadzki 
 Pan radny Jacek Woźniak 
 Pan Damian Kunz – Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami 
 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

 
Z uwagi na brak chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął 
dyskusję. Dyskusja i wystąpienia Przewodniczących Komisji i Klubów Radnych zostały 
nagrane i utrwalone za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto dyskusja  
i wystąpienia zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 
protokołu.  
Po zamknięciu dyskusji, Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie oddania w dzierżawę, na czas nieoznaczony, części działki numer 173/37  

o powierzchni 7,08 m2 położonej w obrębie 12 przy ul. Łopuskiego w Kołobrzegu: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Kamil Barwinek, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 

Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 

Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 

Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz 

Zięba 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Maciej Bejnarowicz 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XXIII/337/20 

w sprawie oddania w dzierżawę, na czas nieoznaczony, części działki numer 173/37  

o powierzchni 7,08 m2 położonej w obrębie 12 przy ul. Łopuskiego w Kołobrzegu. 

 



32 
 

Punkt 3 podpunkt 15 – podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego zbycia prawa 

własności nieruchomości 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. 

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka Trafas-
Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i 
wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 
Opinia Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Przemysław 
Kiełkowski – Członek Klubu, który poinformował, że Klub popiera projekt uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Jacek 
Kalinowski – Członek Klubu, który poinformował, że Klub popiera projekt uchwały.  

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok- 
Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub popiera projekt uchwały. 
 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział: 
 Pan radny Krzysztof Plewko 
 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 
 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu (Ad Vocem) 

 
Z uwagi na brak chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął 
dyskusję. Dyskusja i wystąpienia Przewodniczących Komisji i Klubów Radnych zostały 
nagrane i utrwalone za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto dyskusja  
i wystąpienia zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 
protokołu.  
Po zamknięciu dyskusji, Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały  
w sprawie nieodpłatnego zbycia prawa własności nieruchomości: 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Kamil Barwinek, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 
Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 
Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 
Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz 
Zięba 
 
BRAK GŁOSU (1) 
Maciej Bejnarowicz 
 
Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XXIII/338/20  

w sprawie nieodpłatnego zbycia prawa własności nieruchomości. 

 

Punkt 3 podpunkt 16 – podjęcie uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji 

społecznych odnośnie zniesienia jednostek pomocniczych Gminy Miasto Kołobrzeg 
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Autorem projektu uchwały była Komisja Prawa. W imieniu Komisji projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem przedstawił Pan radny Bogdan Błaszczyk – Przewodniczący Komisji. 

 

Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta przedstawiła stanowisko do projektu uchwały. 

Stanowisko stanowi załącznik do protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub popiera projekt 
uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub popiera projekt 
uchwały.  

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Kamil Barwinek 
- Członek Klubu, który poinformował, że Klub popiera projekt uchwały. 

 
W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział: 

 Pan radny Jacek Kalinowski 
 Pani radna Renata Brączyk 
 Pan radny Dariusz Zawadzki 
 Pani radna Izabela Zielińska 
 Pan radny Krzysztof Plewko 
 Pan radny Kamil Barwinek 
 Pan radny Maciej Bejnarowicz 
 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 
 Pan radny Bogdan Błaszczyk – Wiceprzewodniczący rady 
 Pan radny Dariusz Zawadzki 
 Pani radna Danuta Wilk 
 Pan radny Jacek Woźniak 
 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 
 Pan radny Piotr Rzepka 
 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 
 Pan radny Maciej Bejnarowicz w trybie głosu (Ad Vocem) 
 Pan radny Piotr Rzepka w trybie głosu (Ad Vocem) 
 Pani radna Małgorzata w trybie głosu Grotto (Ad Vocem) 
 Pani radna Izabela Zielińska 
 Pan radny Dariusz Zawadzki 
 Pan radny Bartosz Bieńkowski 
 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 
 Pan radny Piotr Rzepka 
 Pan radny Bartosz Bieńkowski w trybie głosu (Ad Vocem) 

 
Z uwagi na brak chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął 
dyskusję. Dyskusja i wystąpienia Przewodniczących Komisji i Klubów Radnych zostały 
nagrane i utrwalone za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto dyskusja  
i wystąpienia zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 
protokołu.  
Po zamknięciu dyskusji, Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały  
w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych odnośnie zniesienia jednostek 
pomocniczych Gminy Miasto Kołobrzeg: 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 
Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 
Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 
Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 
Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 
 
Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XXIII/339/20 
w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych odnośnie zniesienia jednostek 
pomocniczych Gminy Miasto Kołobrzeg. 
 

Po tym glosowaniu Przewodniczący postawił wniosek o godzinną przerwę obiadową  

w obradach. 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, 

Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, 

Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela 

Zielińska, Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (2) 

Maciej Bejnarowicz, Artur Dąbkowski 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Kamil Barwinek, Danuta Wilk 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Bartosz Bieńkowski 

Wyniki glosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący zgodnie z wolą Rady ogłosił przerwę w obradach do godz. 15:00. 

 

Po przerwie Przewodniczący o godz. 15:00 wznowił obrady XXIII sesji. 

Punkt 3 podpunkt 17 – podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działania 

Dyrektora Regionalnego Centrum Kultury w Kołobrzegu im. Zbigniewa Herberta 

 

Zgodnie ze Statutem Miasta postępowanie wyjaśniające w sprawie skargi przeprowadziła 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji. W imieniu Komisji projekt uchwały wraz z uzasadnieniem 

przedstawił Pan radny Jacek Kalinowski – Przewodniczący Komisji.  
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Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta w swoim stanowisku z dni 27 maja 2020 r. nie 

wniosła uwag do projektu uchwały. Stanowisko Prezydent Miasta stanowi załącznik do 

protokołu.  

 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag do 
projektu uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag do 
projektu uchwały.  

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas – Członek Klubu, która poinformowała, że Klub nie wnosi uwag do projektu 
uchwały. 

 

Z uwagi na brak chętnych do dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął dyskusję  

i zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działania 

Dyrektora Regionalnego Centrum Kultury w Kołobrzegu im. Zbigniewa Herberta z zapisem  

w § 1. Uznaje się za zasadną skargę Redaktora Naczelnego miastokolobrzeg.pl na działania 

Dyrektora Regionalnego Centrum Kultury w Kołobrzegu im. Zbigniewa Herberta: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, 

Piotr Lewandowski, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka 

Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

BRAK GŁOSU (2) 

Adam Hok, Wiesław Parus 

 

Wyniki glosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XXIII/340/20  

w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Dyrektora Regionalnego Centrum Kultury  

w Kołobrzegu im. Zbigniewa Herberta. Rada uznała skargę za zasadną. 

 

Punkt 3 podpunkt 18 – podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji Koalicji Polska 

Wolna od 5G 

 

Zgodnie ze Statutem Miasta postępowanie wyjaśniające w sprawie petycji przeprowadziła 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji. W imieniu Komisji projekt uchwały wraz z uzasadnieniem 

przedstawił Pan radny Jacek Kalinowski – Przewodniczący Komisji.  

 

Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta w swoje stanowisko do projektu uchwały 

przedstawiła w piśmie z dnia 27 maja 2020 r.. Stanowisko Prezydent Miasta stanowi 

załącznik do protokołu. 
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Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Piotr 
Lewandowski – Członek Klubu, który zapowiedział, że Klub nie poprze projektu 
uchwały Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.   

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który powiedział, że Klub jest za rozsądkiem  
i nie poprze tego projektu uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas – Członek Klubu, która poinformowała, że każdy z Członków Klubu będzie 
głosował indywidualnie. 

 
W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział: 

 Pan radny Piotr Rzepka, który zgłosił poprawkę: § 1 projektu uchwały otrzymuje 
brzmienie: „§ 1. Nie uwzględnia się petycji „Stop zagrożeniu życia i zdrowia” 
wniesionej przez Koalicję Polska Wolna od 5G, dotyczącej podjęcia uchwały przez 
Radę Miasta Kołobrzeg w sprawie ochrony zdrowia mieszkańców przed 
elektroskażeniem.” 
Załącznik, o którym mowa w § 2 otrzymuje brzmienie zgodnie z treścią zgłoszonej 
poprawki. Poprawka Pana radnego Piotra Rzepki stanowi załącznik do protokołu. 

 Pan radny Dariusz Zawadzki 
 Pan radny Jacek Woźniak 
 Pan radny Kamil Barwinek 
 Pan radny Jacek Kalinowski 
 Pani radna Renata Brączyk 
 Pan radny Wiesław Parus 
 Pani radny Łukasz Zięba 
 Pani radna Agnieszka Trafas 
 Pan radny Krzysztof Plewko 
 Pan radny Piotr Rzepka 

 
Z uwagi na brak chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął 
dyskusję. Dyskusja i wystąpienia Przewodniczących Komisji i Klubów Radnych zostały 
nagrane i utrwalone za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto dyskusja  
i wystąpienia zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 
protokołu.  
Po zamknięciu dyskusji, Przewodniczący w pierwszej kolejności zarządził głosowanie nad 

poprawką zgłoszoną przez pana radnego Piotra Rzepkę, w której Pan radny wnioskuje  

o nieuwzględnianie petycji Koalicji Wolna Polska od 5G. 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Danuta 

Wilk, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska 

 

PRZECIW (1) 

Agnieszka Trafas 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Łukasz Zięba 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów przyjęła poprawkę zgłoszoną 

przez Pana radnego Piotra Rzepkę. 

 

Następnie Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie 
rozpatrzenia petycji Koalicji Polska Wolna od 5G wraz z przyjętą wcześniej poprawką tj.  
z zapisem w § 1. Nie uwzględnia się petycji „Stop zagrożeniu życia i zdrowia” wniesionej 
przez Koalicję Polska Wolna od 5G, dotyczącej podjęcia uchwały przez Radę Miasta 
Kołobrzeg w sprawie ochrony zdrowia mieszkańców przed elektroskażeniem i nowym 
brzmieniem załącznika do projektu uchwały: 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
 
Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Danuta 

Wilk, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska 

 

PRZECIW (1) 

Agnieszka Trafas 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Łukasz Zięba 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXIII/341/20 w sprawie rozpatrzenia petycji Koalicji Polska Wolna od 5G. Rada nie 

uwzględniła petycji Koalicji Polska Wolna od 5G. 

 

Punkt 3 podpunkt 19 – podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji 

 

Zgodnie ze Statutem Miasta postępowanie wyjaśniające w sprawie petycji przeprowadziła 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji. W imieniu Komisji projekt uchwały wraz z uzasadnieniem 

przedstawił Pan radny Jacek Kalinowski – Przewodniczący Komisji. Komisja wnioskuje do 

Rady o uznanie petycji za bezprzedmiotową. 

 

Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta w swoje stanowisko do projektu uchwały 

przedstawiła w piśmie z dnia 27 maja 2020 r.. Stanowisko Prezydent Miasta stanowi 

załącznik do protokołu. 
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Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który powiedział, że Klub nie wypracował 
jednolitego stanowiska do projektu uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który powiedział, że Klub popiera projekt 
uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas – Członek Klubu, która poinformowała, że Klub popiera projekt uchwały. 
 

Z uwagi na brak chętnych do dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął dyskusję  

i zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z zapisem  

w § 1. Uznaje się petycję Pani ….., dotyczącą zmiany zapisu § 10 Uchwały Nr XIX/285/20 

Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 26 lutego 2020 r. w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg – Uzdrowisko Wschód 

dla terenu położonego pomiędzy ul. H. Kołłątaja i A. Fredry wraz z ul. H. Kołłątaja  

w zakresie zmiany ilości miejsc parkingowych przypadających na jedną jednostkę 

mieszkalną lub apartamentową z 1,3 na 1,0, za bezprzedmiotową: 

W glosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 

Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 

Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka 

Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Bogdan Błaszczyk, Piotr Rzepka 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXIII/342/20 w sprawie rozpatrzenia petycji. Rada uznała petycję za 

bezprzedmiotową. 

 

Punkt 3 podpunkt 20 – podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku mieszkanki 

 

Zgodnie ze Statutem Miasta postępowanie wyjaśniające w sprawie wniosku przeprowadziła 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji. W imieniu Komisji projekt uchwały wraz z uzasadnieniem 

przedstawił Pan radny Jacek Kalinowski – Przewodniczący Komisji. Komisja wnioskuje do 

Rady o nieuwzględnienie wniosku mieszkanki. 

 

Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta w swoje stanowisko do projektu uchwały 

przedstawiła w piśmie z dnia 27 maja 2020 r. Prezydent Miasta nie wniosła uwag do projektu 

uchwały. Stanowisko Prezydent Miasta stanowi załącznik do protokołu. 
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Zgodnie ze Statutem Miasta postępowanie wyjaśniające w sprawie wniosku przeprowadziła 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji.  

 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który powiedział, że Klub nie wnosi uwag do 
projektu uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który powiedział, że Klub nie wnosi uwag do 
projektu uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas – Członek Klubu, która poinformowała, że Klub popiera projekt uchwały. 
 

Z uwagi na brak chętnych do dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął dyskusję  

i zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku mieszkanki  

z zapisem w § 1. Nie uwzględnia się wniosku mieszkanki Kołobrzegu ……. z dnia 12 maja 

2020 r., dotyczącego uhonorowania Jana Pawła II w herbie miasta Kołobrzeg:  

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata 

Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław 

Parus, Krzysztof Plewko, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek 

Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (2) 

Renata Brączyk, Piotr Rzepka 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Bartosz Bieńkowski 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXIII/343/20 w sprawie rozpatrzenia wniosku mieszkanki. Rada nie uwzględniła 

wniosku mieszkanki. 

 

Punkt 4 podpunkt 1 – sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z kontroli kompleksowej 

działalności Regionalnego Centrum Kultury im. Zbigniewa Herberta za 2018 rok oraz 

podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia wniosków Komisji Rewizyjnej z kontroli 

kompleksowej działalności Regionalnego Centrum Kultury im. Zbigniewa Herberta za 

2018 rok 

 

Kontrolę przeprowadził Zespół Kontrolny Komisji Rewizyjnej w składzie: 

1. Przemysław Kiełkowski – Kierownik Zespołu  
2. Maciej Bejnarowicz – Członek Zespołu 

 



40 
 

W imieniu Komisji Rewizyjnej sprawozdanie z kontroli wraz z projektem uchwały i wnioskami 

oraz uzasadnieniem przedstawił Pan radny Przemysław Kiełkowski – Kierownik Zespołu 

Kontrolnego. Pan radny przedstawił również autopoprawkę Komisji Rewizyjnej do wniosku 

ujętego w § 1 pkt 1 projektu uchwały o treści: wyraz „przedłużenie” zastąpić wyrazem 

„zawieranie”. Tym samym Komisja uwzględniła wniosek Prezydent Miasta z dnia 18 maja 

2020 r. zawarty w stanowisku do projektu uchwały. 

Stanowisko Prezydent Miasta stanowi załącznik do protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Przemysław 
Kiełkowski – Członek Klubu, który powiedział, że Klub popiera sprawozdanie wraz  
z projektem uchwały i autopoprawką. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który powiedział, że Klub popiera 
sprawozdanie wraz z projektem uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok – 
Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub popiera projekt uchwały wraz ze 
sprawozdaniem. 
 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział: 
 Pan radny Łukasz Zięba 
 Pan radny Maciej Bejnarowicz w trybie głosu (Ad Vocem) 
 Pan radny Wiesław Parus 
 Pan radny Przemysław Kiełkowski 
 Pan radny Piotr Lewandowski – Przewodniczący Rady 
 Pan radny Przemysław Kiełkowski 
 Pan radny Adam Hok 
 Pan radny Przemysław Kiełkowski 
 Pan radny Adam Hok 
 Pani radna Izabela Zielińska 
 Pan radny Piotr Lewandowski – Przewodniczący Rady 
 Pan radny Przemysław Kiełkowski 
 Pan radny Jacek Kalinowski w trybie głosu (Ad Vocem) 
 Pan radny Krzysztof Plewko 
 Pani radna Izabela Zielińska 
 Pan radny Kamil Barwinek zgłosił wniosek o glosowanie każdego wniosku Komisji 

Rewizyjnej osobno. 
 Pan radny Bogdan Błaszczyk – Wiceprzewodniczący Rady 
 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu (Ad Vocem) 
 Pan radny Przemysław Kiełkowski zgłosił poprawkę do § 1 pkt 5 projektu uchwały  

o treści: po wyrazach: „wnioskuj się” wykreślić wyrazy: „o ograniczenie i” i po wyrazie 
„dzierżawcą” postawić kropkę a pozostałą cześć zdania wykreślić. Wówczas pkt 5 
otrzymuje brzmienie: „5) W celu zwiększenia efektywności zarządzania majątkiem 
należącym do Miasta Kołobrzeg, wnioskuje się o wnikliwy nadzór jednostki 
organizacyjnej – Regionalnego Centrum Kultury nad dzierżawcą.” 

            Przewodniczący poddał pod glosowanie przyjęcie poprawki. 
           W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 
Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 
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Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - 
Woźniak, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Kamil Barwinek, Łukasz Zięba 
 
BRAK GŁOSU (2) 
Maciej Bejnarowicz, Agnieszka Trafas 
Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów przyjęła poprawkę 
radnego Przemysława Kiełkowskiego. 

 
Z uwagi na brak chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął 
dyskusję. Dyskusja i wystąpienia Przewodniczących Klubów Radnych zostały nagrane  
i utrwalone za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto dyskusja  
i wystąpienia zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 
protokołu.  
Po zamknięciu dyskusji, Przewodniczący zarządził głosowanie nad autopoprawką Komisji 
Rewizyjnej o treści: „W § 1 punkt 1 wyraz „przedłużenie” zastąpić wyrazem „zawieranie”. 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Kamil Barwinek, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 
Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 
Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 
Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz 
Zięba 
 
BRAK GŁOSU (1) 
Maciej Bejnarowicz 
 
Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu 
Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie przyjęła autopoprawkę Komisji 
Rewizyjnej. 
 

Następnie Przewodniczący zarządził glosowania nad każdym wnioskiem Komisji Rewizyjnej 

osobno.  

Wniosek Nr 1 wraz z uwzględnioną autopoprawką o treści: 

Wnioskuje się o zawieranie umowy dzierżawy parkingu przy Regionalnym Centrum Kultury 

od 1 maja do 30 września corocznie. 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Kamil Barwinek, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 

Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 

Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Karolina Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, 

Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Piotr Rzepka 

 

BRAK GŁOSU (2) 

Maciej Bejnarowicz, Agnieszka Trafas 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów przyjęła wniosek nr 1 Komisji 

Rewizyjnej. 

 

Wniosek Nr 2 o treści: 

Wnioskuje się o zweryfikowanie przez kierownictwo Regionalnego Centrum Kultury 

zasadności i celowości ponoszonych kosztów takich jak remonty widowni, sceny oraz 

zaplecza technicznego w amfiteatrze. Wskazane jest przedstawienie koncepcji 

wykorzystania amfiteatru w najbliższych latach. 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Kamil Barwinek, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek 

Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, 

Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, 

Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Maciej Bejnarowicz 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów przyjęła wniosek nr 2 Komisji 

Rewizyjnej.   

 

Wniosek Nr 3 o treści: 

Wnioskuje się o zrezygnowanie z wynajmu długoterminowego pokoi gościnnych  

w Regionalnym Centrum Kultury, a w/w miejsca noclegowe przeznaczyć pod zabezpieczenie 

jego działalności statutowej. 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Kamil Barwinek, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, Adam Hok, Jacek 

Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - 
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Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela 

Zielińska, Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Bogdan Błaszczyk, Małgorzata Grotto, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Maciej Bejnarowicz 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów przyjęła wniosek nr 3 Komisji 

Rewizyjnej.   

 

Wniosek Nr 4 o treści: 

Wnioskuje się o uszczegółowienie regulaminu wynagradzania pracowników, w szczególności 

w punkcie dotyczącym kryteriów przyznawania nagród, a także określenia jasnych  

i czytelnych zasad ich przyznawania. 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata 

Grotto, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Krzysztof Plewko, 

Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 

Izabela Zielińska 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Kamil Barwinek, Adam Hok, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Łukasz Zięba 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Maciej Bejnarowicz 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów przyjęła wniosek nr 4 Komisji 

Rewizyjnej.   

 

Wniosek Nr 5 z poprawką radnego Przemysława Kiełkowskiego o treści: 

W celu zwiększenia efektywności zarządzania majątkiem należącym do Miasta Kołobrzeg, 

wnioskuje się o wnikliwy nadzór jednostki organizacyjnej – Regionalnego Centrum Kultury 

nad dzierżawcą. 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 
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Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof 

Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz 

Zawadzki, Izabela Zielińska 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Kamil Barwinek, Artur Dąbkowski, Agnieszka Trafas, Łukasz Zięba 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Maciej Bejnarowicz 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów przyjęła wniosek nr 5 Komisji 

Rewizyjnej.   

 

Wniosek Nr 6 o treści: 

Wnioskuję się, aby podczas zawierania umów na dostawy i usługi przez Regionalne 

Centrum Kultury, w miarę możliwości koncentrować się na dostawcach z terenu Miasta 

Kołobrzeg, aby wspierać lokalna przedsiębiorczość w trudnym okresie gospodarczym. 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Kamil Barwinek, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, 

Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, 

Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta 

Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Bogdan Błaszczyk 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Maciej Bejnarowicz 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów przyjęła wniosek nr 6 Komisji 

Rewizyjnej.   

 

Następnie Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie przyjęcia 

wniosków Komisji Rewizyjnej z kontroli kompleksowej działalności Regionalnego Centrum 

Kultury im. Zbigniewa Herberta za 2018 rok wraz z przyjętymi przez Radę wnioskami oraz ze 

sprawozdaniem z tej kontroli: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Kamil Barwinek, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 

Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 

Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 

Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

BRAK GŁOSU (2) 

Maciej Bejnarowicz, Agnieszka Trafas 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ Nr XXIII344/20  

w sprawie przyjęcia wniosków Komisji Rewizyjnej z kontroli kompleksowej 

działalności Regionalnego Centrum Kultury im. Zbigniewa Herberta za 2018 rok wraz 

ze sprawozdaniem z tej kontroli. 

 

Punkt 4 podpunkt 2 – sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z kontroli problemowej 

przetargów na odbiór odpadów komunalnych z nieruchomości zamieszkałych  

i mieszanych w latach 2014 – 2019 oraz podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia 

wniosków Komisji Rewizyjnej z kontroli problemowej przetargów na odbiór odpadów 

komunalnych z nieruchomości zamieszkałych i mieszanych w latach 2014 – 2019 

 

Kontrolę przeprowadził Zespół Kontrolny Komisji Rewizyjnej w składzie: 

1. Izabela Zielińska – Kierownik Zespołu  

2. Bartosz Bieńkowski – Członek Zespołu 

W imieniu Komisji Rewizyjnej sprawozdanie z kontroli wraz z projektem uchwały i wnioskami 

przedstawiła Pani radna Izabela Zielińska – Kierownik Zespołu Kontrolnego Komisji 

rewizyjnej.  

W imieniu Prezydent Miasta stanowisko do projektu uchwały przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. Stanowisko Prezydent Miasta 

z dnia 28 maja 2020 r. stanowi załącznik do protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który powiedział, że Klub nie wypracował 
jednolitego stanowiska do projektu uchwały i wniosków zawartych w sprawozdaniu. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Jacek 
Kalinowski – Członek Klubu, który powiedział, że Klub popiera sprawozdanie wraz  
z projektem uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok – 
Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub popiera projekt uchwały wraz ze 
sprawozdaniem i opowiada się za zmodyfikowaniem wniosku nr 2. 
 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział: 
 Pani radna Izabela Zielińska 
 Pan radny Wiesław Parus w trybie głosu (Ad Vocem) 
 Pan radny Piotr Lewandowski – Przewodniczący Rady 
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 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych w trybie głosu 
(Ad Vocem) 

 Pan radny Artur Dąbkowski – Wiceprzewodniczący Rady w trybie głosu (Ad Vocem) 
 Pan radny Łukasz Zięba 
 Pani radna Izabela Zielińska 
 Pan radny Artur Dąbkowski – Wiceprzewodniczący Rady 
 Pan rady Bogdan Błaszczyk – Wiceprzewodniczący Rady w trybie głosu (Ad Vocem) 
  Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu (Ad Vocem) 
 Pan radny Łukasz Zięba zgłosił poprawkę do wniosku Nr 2 o treści: 

„Wnioskuje się do Prezydenta Miasta Kołobrzeg o dokonanie analizy możliwości 
powierzenia w trybie in-house Miejskiemu Zakładowi Zieleni, Dróg i Ochrony 
Środowiska w Kołobrzegu zadania związanego z odbiorem i zagospodarowaniem 
odpadów komunalnych w ramach gminnego systemu gospodarki odpadami.” 

 Pan radny Jacek Woźniak 
 Pan radny Adam Hok zgłosił wniosek o wykreślenie z § 1 projektu uchwały punktu 1. 
 Pan radny Bartosz Bieńkowski 
 Pan radny Krzysztof Plewko 
 Pan radny Adam Hok 
 Pan radny Bogdan Błaszczyk – Wiceprzewodniczący Rady 
 Pan radny Bartosz Bieńkowski 
 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych w trybie głosu 

(Ad Vocem) 
 Pan radny Wiesław Parus w trybie głosu (Ad Vocem) 
 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu (Ad Vocem)  
 Pani radna Izabela Zielińska 
 Pan radny Bogdan Błaszczyk – Wiceprzewodniczący Rady w trybie głosu (Ad 

Vocem) 
 Pan radny Krzysztof Plewko 
 Pan radny Adam Hok. 

 
Z uwagi na brak chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął 
dyskusję. Dyskusja i wystąpienia Przewodniczących Klubów Radnych zostały nagrane 
i utrwalone za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto dyskusja  
i wystąpienia zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 
protokołu.  
 
Przewodniczący zarządził głosowania nad zgłoszonymi wnioskami i poprawkami. 

W pierwszej kolejności Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek radnego Adama 

Hoka o wykreślenie z § 1 punktu 1: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, 

Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (8) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Krzysztof 

Plewko, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Piotr Rzepka 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że rada większością głosów przyjęła wniosek radnego 

Adama Hoka o wykreślenie z § 1 punktu 1.  

 

Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie poprawkę radnego Łukasza Zięby do 

wniosku Nr 2: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, 

Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, 

Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (7) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Jacek Kalinowski, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, 

Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Izabela Zielińska 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów przyjęła poprawkę radnego 

Łukasza Zięby. 

 

Głosowaniu wniosku Nr 2 z poprawką radnego Łukasza Zięby o treści: 

Wnioskuje się do Prezydenta Miasta Kołobrzeg o dokonanie analizy możliwości powierzenia 
w trybie in-house Miejskiemu Zakładowi Zieleni, Dróg i Ochrony Środowiska w Kołobrzegu 
zadania związanego z odbiorem i zagospodarowaniem odpadów komunalnych w ramach 
gminnego systemu gospodarki odpadami.” 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata 

Grotto, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Danuta Wilk, 

Dariusz Zawadzki 

 

PRZECIW (5) 

Jacek Kalinowski, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Agnieszka Trafas, Łukasz Zięba 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela 

Zielińska 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów przyjęła wniosek Nr 2 Komisji 

Rewizyjnej wraz z poprawką radnego Łukasza Zięby. 

 

W związku z tym, że Rada wykreśliła wniosek Nr 1 Komisji Rewizyjnej, Przewodniczący 

zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie przyjęcia wniosku Komisji Rewizyjnej 

z kontroli problemowej przetargów na odbiór odpadów komunalnych z nieruchomości 

zamieszkałych i mieszanych w latach 2014 – 2019 wraz ze sprawozdaniem z tej kontroli: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, 

Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (6) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Krzysztof 

Plewko, Piotr Rzepka 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu.  

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXIII/345/20 w sprawie przyjęcia wniosków Komisji Rewizyjnej z kontroli 

problemowej przetargów na odbiór odpadów komunalnych z nieruchomości 

zamieszkałych i mieszanych w latach 2014 – 2019 wraz ze sprawozdaniem z tej 

kontroli. 

 

Punkt 4 podpunkt 3 – sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z kontroli kompleksowej 

procedury rekrutacji pracowników w Urzędzie Miasta Kołobrzeg w 2019 roku oraz 

podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia wniosków Komisji Rewizyjnej z kontroli 

kompleksowej procedury rekrutacji pracowników w Urzędzie Miasta Kołobrzeg w 2019 

roku 

 

Kontrole przeprowadził Zespół Kontrolny Komisji Rewizyjnej w składzie: 

1. Kamil Barwinek – Kierownik Zespołu 

2. Maciej Bejnarowicz – Członek Zespołu 

W imieniu Komisji Rewizyjnej sprawozdanie z kontroli wraz z projektem uchwały i wnioskami 

przedstawił Pan radny Kamil Barwinek – Kierownik Zespołu Kontrolnego. 
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Pani Prezydent Miasta w swoim stanowisku z dnia 27 maja 2020 r. nie wniosła uwag do 

projektu uchwały. Stanowisko Prezydent Miasta stanowi załącznik do protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który powiedział, że Klub nie wypracował 
jednolitego stanowiska do projektu uchwały i wniosków zawartych w tym projekcie 
uchwały i w sprawozdaniu. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który powiedział, że Klub zgadza się z trzema 
wnioskami z kontroli, natomiast ma wątpliwości do jednego wniosku.  

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Kamil 
Barwinek- Członek Klubu, który poinformował, że Klub popiera projekt uchwały wraz 
ze sprawozdaniem. 
 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział: 
 Pan radny Bogdan Błaszczyk – Wiceprzewodniczący Rady, który zgłosił poprawkę do 

wniosku Nr 4 i proponuje nowe brzmienie o treści: „Wnioskuje się o zorganizowane 
dla pracowników Urzędu Miasta Kołobrzeg szkolenia jak radzić sobie ze stresem  
i presją społeczną.” 

 Pan radny Kamil Barwinek 
 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 
 Pan radny Krzysztof Plewko 
 Pan radny Kamil Barwinek w trybie głosu (Ad Vocem) 
 Pan radny Maciej Bejnarowicz 
 Pan radny Krzysztof Plewko 
 Pan radny Kamil Barwinek 
 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu (Ad Vocem) 

 
Z uwagi na brak chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął 
dyskusję. Dyskusja i wystąpienia Przewodniczących Klubów Radnych zostały nagrane 
i utrwalone za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto dyskusja  
i wystąpienia zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 
protokołu.  
 
Przewodniczący zarządził głosowania nad zgłoszonymi wnioskami i poprawkami. 

W pierwszej kolejności Przewodniczący poddał pod głosowanie poprawkę zgłoszoną przez 

Pana radnego Bogdana Błaszczyka: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Artur 

Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 

Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Agnieszka Trafas, Danuta 

Wilk, Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 
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BRAK GŁOSU (1) 

Renata Brączyk 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów przyjęła poprawkę radnego 

Bogdana Błaszczyka. 

 

 
Glosowanie wniosku Nr 1 o treści: 

Wnioskuje się o wprowadzenie programu nawiązującego współpracę z Powiatowym 

Urzędem Pracy, który pozwoliłby na odbycie stażu w Urzędzie Miasta przez jak największą 

grupę młodych osób, co następnie pozwoliłoby uzyskać realną szansę na zdobycie stałego 

zatrudnienia na stanowisku urzędniczym. 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Artur 

Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 

Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 

Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz 

Zięba 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Renata Brączyk 

 

Wyniki glosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie przyjęła wniosek nr 1 Komisji 

Rewizyjnej.   

 

Glosowanie wniosku Nr 2 o treści: 

Wnioskuje się o systematyczne podnoszenie poziomu wynagradzania na stanowiskach 

urzędniczych, co może spowodować podniesienie zainteresowania wolnymi miejscami pracy 

przez osoby spełniające kryteria ogłoszeń o naborze. 

W glosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, 

Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz 

Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 
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PRZECIW (1) 

Jacek Kalinowski 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Renata Brączyk 

 

Wyniki glosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie przyjęła wniosek nr 2 Komisji 

Rewizyjnej.   

 

Głosowanie wniosku Nr 3 o treści: 

Wnioskuje się o wprowadzenie obowiązku promocji naboru w procesie rekrutacji na wolne 

stanowiska urzędnicze. 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 

Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 

Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 

Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz 

Zięba 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Bogdan Błaszczyk 

 

Wyniki glosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie przyjęła wniosek nr 3 Komisji 

Rewizyjnej.   

 

Głosowanie wniosku Nr 4 wraz z poprawką radnego Bogdana Błaszczyka o treści: 

Wnioskuje się o zorganizowanie dla pracowników Urzędu Miasta Kołobrzeg szkolenia jak 

radzić sobie ze stresem i presją społeczną. 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Artur 

Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 
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Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 

Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Renata Brączyk, Izabela Zielińska 

 

Wyniki glosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie przyjęła wniosek nr 4 Komisji 

Rewizyjnej wraz z poprawką. 

 

Przewodniczący zarządził glosowanie nad projektem uchwały w sprawie przyjęcia wniosków 

Komisji Rewizyjnej z kontroli kompleksowej procedury rekrutacji pracowników w Urzędzie 

Miasta Kołobrzeg w 2019 roku wraz ze sprawozdaniem z tej kontroli: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 

Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz 

Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Krzysztof Plewko 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Stwierdzam, że Rada większością głosów podjęła 

UCHWAŁĘ NR XXIII/346/20 w sprawie przyjęcia wniosków Komisji Rewizyjnej  

z kontroli kompleksowej procedury rekrutacji pracowników w Urzędzie Miasta 

Kołobrzeg w 2019 roku wraz ze sprawozdaniem z tej kontroli. 

 

Punkt 4 podpunkt 4 – sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z kontroli kompleksowej 

działalności Miejskiego Konserwatora Zabytków w zakresie dbałości o stan  

i zachowanie kołobrzeskich zabytków oraz podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia 

wniosków Komisji Rewizyjnej z kontroli kompleksowej działalności Miejskiego 

Konserwatora Zabytków w zakresie dbałości o stan i zachowanie kołobrzeskich 

zabytków. 

 

Kontrole przeprowadził Zespół Kontrolny Komisji Rewizyjnej w składzie: 

1. Bartosz Bieńkowski – Kierownik Zespołu 

2. Jacek Woźniak – Członek Zespołu 

W imieniu Komisji Rewizyjnej sprawozdanie z kontroli wraz z projektem uchwały i wnioskami 

przedstawił Pan radny Bartosz Bieńkowski – Kierownik Zespołu Kontrolnego. 
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Pani Prezydent Miasta swoje stanowisko do projektu uchwały wyraziła w piśmie z dnia 28 

maja 2020 r. Stanowisko Prezydent Miasta stanowi załącznik do protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który powiedział, że Klub analizując 
sprawozdanie oraz wnioski w nim zawarte przychyla się do stanowiska Prezydent 
Miasta. Przewodniczący Klubu zapowiedział, że Klub jest skłonny poprzeć wniosek 
Nr 4. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który powiedział, że Klub popiera projekt 
uchwały wraz ze sprawozdaniem i wnioskami. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok- 
Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub generalnie poprze projekt 
uchwały. Jednocześnie Klub wnioskuje o glosowanie nad każdym z wniosków 
osobno. 
 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział: 
 Pan radny Jacek Woźniak 
 Pan radny Krzysztof Plewko 
 Pan radny Bartosz Bieńkowski 
 Pan Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych w trybie głosu 

(Ad Vocem) 
 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu (Ad Vocem) 
 Pan radny Dariusz Zawadzki 
 Pan radny Bogdan Błaszczyk – Wiceprzewodniczący Rady, który zgłosił poprawkę o 

treści: wykreślenie z § 1 pkt 1 i pkt 2. 
 Pan radny Bartosz Bieńkowski 
 Pan radny Maciej Bejnarowicz 

Z uwagi na brak chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął 
dyskusję. Dyskusja i wystąpienia Przewodniczących Klubów Radnych zostały nagrane 
i utrwalone za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto dyskusja  
i wystąpienia zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 
protokołu.  
Przewodniczący zarządził głosowania nad zgłoszonymi wnioskami i poprawkami. 
 
Glosowanie nad poprawką zgłoszoną przez pana radnego Bogdana Błaszczyka o treści: 
wykreślenie z § 1 pkt 1 i pkt 2. 
W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, 
Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Łukasz Zięba 
 
PRZECIW (7) 
Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Krzysztof  
Plewko, Piotr Rzepka, Izabela Zielińska 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Małgorzata Grotto, Dariusz Zawadzki 
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BRAK GŁOSU (2) 
Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak 
 
Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów przyjęła poprawkę Pana 
radnego Bogdana Błaszczyka 
 
Przewodniczący poinformował, że po wykreśleniu przez Radę Miasta w § 1 pkt 1 i pkt 2, 
obecny punkt 3 stanie się punktem 1 a punkt 4 punktem 2. 
 
Glosowanie wniosku Nr 1 o treści: 

Wnioskuje się o opracowanie przez Prezydenta Miasta Kołobrzeg Gminnego Programu 

Opieki nad Zabytkami na lata 2020 – 2024. 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Agnieszka 

Trafas, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

BRAK GŁOSU (2) 

Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie przyjęła wniosek Komisji Rewizyjnej 
 

Głosowanie wniosku Nr 2 o treści: 

Wnioskuje się o opracowanie planu zagospodarowania Baszty Lontowej w trybie pilnym. 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Agnieszka 

Trafas, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

BRAK GŁOSU (2) 

Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie przyjęła wniosek Komisji Rewizyjnej 
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Następnie Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie przyjęcia 

wniosków Komisji Rewizyjnej z kontroli kompleksowej działalności Miejskiego Konserwatora 

Zabytków w zakresie dbałości o stan i zachowanie kołobrzeskich zabytków wraz z dwoma 

przyjętymi wnioskami i ze sprawozdaniem z tej kontroli: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (16) 
Kamil Barwinek, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 
Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 
Lewandowski, Wiesław Parus, Piotr Rzepka, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Dariusz 
Zawadzki, Łukasz Zięba 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Maciej Bejnarowicz, Krzysztof Plewko, Izabela Zielińska 
 
BRAK GŁOSU (2) 
Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak 
 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  
NR XXIII/347/20 w sprawie przyjęcia wniosków Komisji Rewizyjnej z kontroli 
kompleksowej działalności Miejskiego Konserwatora Zabytków w zakresie dbałości  
o stan i zachowanie kołobrzeskich zabytków wraz ze sprawozdaniem z tej kontroli 
 

Punkt 5 podpunkt 1 - „Sprawozdanie Prezydenta Miasta z działalności Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Kołobrzegu za rok 2019” 

Sprawozdanie zostało przedstawione Radzie Miasta w formie pisemnej i stanowi załącznik 
do protokołu. 
 
W imieniu Prezydent Miasta sprawozdanie na sesji przedstawiła Pani Ilona Grędas – 
Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych. 
 
Omówieniem sprawozdania zajmowała się Komisja Społeczna. Opinię przedstawiła Pani 
radna Małgorzata Grotto – Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała sprawozdanie. 
 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który powiedział, że Klub pozytywnie opiniuje 
sprawozdanie. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który powiedział, że Klub pozytywnie opiniuje 
sprawozdanie. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Kamil 
Barwinek- Członek Klubu, który poinformował, że Klub pozytywne opiniuje 
sprawozdanie. 
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Z uwagi na brak chętnych do dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję i zarządził 

głosowanie nad przyjęciem sprawozdania Prezydenta Miasta z działalności Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Kołobrzegu za rok 2019” 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Agnieszka 

Trafas, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

BRAK GŁOSU (2) 

Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie przyjęła sprawozdanie Prezydenta 

Miasta z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kołobrzegu za rok 

2019” 

 

Punkt 5 podpunkt 2 - „Ocena zasobów pomocy społecznej na rok 2019 dla Gminy 

Miasto Kołobrzeg” 

 

Dokument „Ocena zasobów pomocy społecznej na rok 2019 dla Gminy Miasto Kołobrzeg” 

został przedstawiony Radzie Miasta w formie pisemnej i stanowi załącznik do protokołu. 

 

W imieniu Prezydent Miasta Ocena zasobów pomocy społecznej na rok 2019 została 

przedstawiona na sesji przez Panią Ilonę Grędas – Wójtowicz – Zastępcę Prezydenta Miasta 

ds. społecznych. 

Omówieniem dokumentu zajmowała się Komisja Społeczna. Opinię przedstawiła Pani radna 

Małgorzata Grotto – Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

„Ocena zasobów pomocy społecznej na rok 2019 dla Gminy Miasto Kołobrzeg”. 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który powiedział, że Klub pozytywnie opiniuje 
dokument. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który powiedział, że Klub pozytywnie opiniuje 
dokument. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Kamil 
Barwinek- Członek Klubu, który poinformował, że Klub pozytywne opiniuje dokument. 
 

Z uwagi na brak chętnych do dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję i zarządził 

głosowanie nad przyjęciem dokumentu Prezydent Miasta „Ocena zasobów pomocy 

społecznej na rok 2019 dla Gminy Miasto Kołobrzeg” 

W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

 

 Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Agnieszka Trafas, Danuta 

Wilk, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

BRAK GŁOSU (3) 

Wiesław Parus, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie przyjęła dokument „Ocena zasobów 

pomocy społecznej na rok 2019 dla Gminy Miasto Kołobrzeg”. 

 

Punkt 5 podpunkt 3 – sprawozdanie Prezydenta Miasta z działalności między sesjami. 

 

Sprawozdanie zostało przekazane Radnym droga elektroniczną w dniu 28 maja 2020 r. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 

wzięli: 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz 
 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 
 Pan radny Krzysztof Plewko 
 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 
 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu (Ad Vocem) 
 Pan radny Dariusz Zawadzki 
 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu (Ad Vocem) 
 Pan radny Artur Dąbkowski – Wiceprzewodniczący Rady w trybie głosu (Ad Vocem) 
 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 
 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu (Ad Vocem) 
 Pan radny Bogdan Błaszczyk – Wiceprzewodniczący Rady 
 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu (Ad Vocem) 
 Pan radny Bogdan Błaszczyk w trybie głosu (Ad Vocem) 

 
Z uwagi na brak chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął 
dyskusję. Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i 
dźwięk. Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi 
załącznik do protokołu.  
 

Punkt 6 - Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 

Pan radny Artur Dąbkowski złożył interpelacje w sprawie obniżenia ceny paliwa  
w Komunikacji Miejskiej na Kartę Mieszkańca 
 
Pan radny Kamil Barwinek złożył trzy interpelacje: 

1) w sprawie wyprofilowania wyjazdu z ulicy Bema 3 
2) w sprawie pielęgnacji trawników na boisku wielofunkcyjnym „Ogrody” 
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3) w sprawie lustra drogowego na „Ogrodach”. 
 
Pan radny Dariusz Zawadzki złożył cztery interpelacje: 

1) w sprawie spotkania z mieszkańcami ulicy Wiedeńskiej 
2) w sprawie naprawy nawierzchni ulicy Zygmuntowskiej 
3) w sprawie usprawnień działań MOPS-u 
4) w sprawie kontroli bezpieczeństwa skrzyżowania ścieżki rowerowej z ulicą 

Artyleryjską. 
 
Pan radny Jacek Woźniak złożył trzy zapytania: 

1) w sprawie uchwały inicjującej – uruchomienie procedury planistycznej ws. petycji 
mieszkańców ulicy Jedności Narodowej 

2) w sprawie Żłobka Krasnal i przyjęcia dziecka do przedszkola 
3) w sprawie pracowników ośrodka „Arka”. 

 
Pan radny Łukasz Zięba złożył interpelację w sprawie odmalowania ławek w Dzielnicy 
Zachodniej  

 
 Pan radny Krzysztof Plewko poruszył sprawę ostatniego posiedzenie Komisji Mieszkaniowej 
 
Pan radny Piotr Lewandowski – Przewodniczący Rady zwrócił się do Pani Prezydent Miasta 
z prośbą o postawienie 2 – 3 ławek przy Szpitalu. 
 
Punkt 7 – wolne wnioski i informacje 
 
Przewodniczący Rady przekazał następujące informacje:  

1. Prezydent Miasta przedłożyła Radzie sprawozdanie z realizacji Rocznego programu 
współpracy Gminy Miasto Kołobrzeg z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami, o których mowa w art.3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r.  
o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2019. Sprawozdanie 
będzie przedmiotem obrad kolejnej sesji, którą Przewodniczący Rady zaplanował  
w dniu 8 czerwca 2020 r. 
 

2. Prezydenta Miasta pismem z dnia 25 maja 2020 r. przedłożyła sprawozdanie  
z realizacji Strategii Rozwoju Miasta Kołobrzeg. 
 

3. W Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego dnia 12 maja 2020 r. 
poz. 2288 została ogłoszona Uchwała Nr XXII/306/20 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 6 
maja 2020 r. zmieniająca uchwałę w sprawie opłaty targowej. Uchwała weszła w życie 
27 maja 2020 r. 
 

4. W Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego dnia 14 maja 2020 r. 
poz. 2300 została ogłoszona Uchwała Nr XXII/307/20 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia  
6 maja 2020 r. w sprawie wprowadzenia na terenie Gminy Miasto Kołobrzeg programu 
pn. „Kołobrzeski program pomocy dla przedsiębiorców, których płynność finansowa 
uległa pogorszeniu w związku z ponoszeniem negatywnych konsekwencji 
ekonomicznych konsekwencji ekonomicznych z powodu COVID – 19”.  Uchwała 
weszła w życie po upływie 14 dni od dnia ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym 
Województwa Zachodniopomorskiego tj. 29 maja 2020 r., z mocą obowiązującą od 
dnia 1 kwietnia 2020 r. 
 

5. W Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego dnia  
12 maja 2020 r. poz. 2289.została ogłoszona Uchwała Nr XXII/312/20 Rady Miasta 
Kołobrzeg z dnia 6 maja 2020 r. zmieniająca uchwałę w sprawie wzoru deklaracji  
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o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, terminu i miejsca 
składania deklaracji przez właścicieli nieruchomości położonych w granicach Gminy 
Miasto Kołobrzeg oraz warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków 
komunikacji elektronicznej. Uchwała wejdzie w życie z dniem 1 września 2020 r. 
 

6. W Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego dnia 19 maja 2020 r. 
poz. 2356 została ogłoszona Uchwała Nr XXII/313/20 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 
6 maja 2020 r. w sprawie wykazu kąpielisk na polskich obszarach morskich 
przyległych do granic Gminy Miasto Kołobrzeg w roku 2020 oraz określenia sezonu 
kąpielowego Uchwała wejdzie w życie 3 czerwca 2020 r. 
 

7. Prezydent Miasta przedłożyła pismo z dnia 18 maja 2020 r. dot. terminu wejścia  
w życie uchwal odpadowych. 
 

Przewodniczący poinformował, że kolejną sesję zwołał w dniu 8 czerwca 2020 r. i na tej sesji 
będzie rozpatrywany Raport o stanie Gminy Miasto Kołobrzeg za 2019 rok oraz 
sprawozdanie finansowe wraz ze sprawozdaniem w wykonania budżetu Gminy Miasto 
Kołobrzeg za 2019 rok. Sesja odbędzie się w trybie zdalnym z wykorzystaniem środków 
porozumiewania się na odległość. 
 
Pan radny Bogdan Błaszczyk poinformował o zmianie w Klubie Radnych „Kołobrzescy 
Razem”. Obecnie Klub liczy 7 radnych. 
 
Pan radny Kamil Barwinek poinformował o otwarciu sezonu żeglarskiego. 
 

 
Punkt 8 – zamknięcie sesji 

 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący zamknął XXIII sesję Rady 
Miasta Kołobrzeg, która odbyła się w trybie zdalnym z wykorzystaniem środków 
porozumiewania się na odległość. 
 
Sesja z przerwami trwała od godz. 9:00 do godz. 19:45. 
 
 
Przewodniczący Rady Miasta Kołobrzeg, Piotr Lewandowski 
 
 
Osoba sporządzająca protokól, Danuta Nowak   


